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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  

data de 28.02.2019 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-na Popa Mihaela  care a fost aleasă 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.51/2019 
adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-na Popa Mihaela: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
D-na Popa Mihaela: 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului 

Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 20 consilieri şi-au înregistrat 
prezenţa până la această oră un număr de 20 consilieri.  

 
Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: d-nul Primar Dan 

Bobouțanu și d-nul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 
 
 Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara precum și presa locală.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ:  
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din 
data de 31.01.2019  și  05.02.2019. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare din data de 31.01.2019  și  
05.02.2019. au fost semnate de către Secretar, precum şi de către preşedinții şedinţelor 
anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local. 

 
Procesele verbale se aprobă  în unanimitate. 
 
D-na Popa Mihaela: 
 „Dau cuvântul d-lui primar  pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 

         „Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducerea după punctul 29 a 
următoarelor proiecte de hotărâre: 

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea modelului de Contract cadru de delegare prin 
concesiune a serviciului de iluminat public al municipiului Hunedoara, Regulamentului 
serviciului de iluminat public al municipiului Hunedoara, indicatorilor de performanță ai 
Serviciului de Iluminat public al municipiului Hunedoara, și a Caietului de sarcini al serviciului 
de iluminat public al municipiului Hunedoara. 
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2.  Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara 
 
3.  Proiect de hotărâre privind validarea rezultatelor concursurilor sau examenelor pentru 
ocuparea unor funcţii de şef de secţie și şef de laborator din cadrul Spitalului Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara 
 
4.  Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui spațiu în suprafață de 
36,58 mp, biroul nr. 2, parter, situat în incinta clădirii Sitului Industrial („SSA”) Hunedoara, în 
vederea folosirii acestuia ca birou pentru desfășurarea unor activități de consultanță și 
proiectare 
 
5.  Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza Studiu de 
fezabilitate cu elemente de DALI  și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţii ”Modernizarea transportului în municipiul Hunedoara prin investiții în transportul public 
ecologic – Coridorul Central” 
 
6.  Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza Studiu de 
fezabilitate cu elemente de DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţii ”Modernizarea transportului în municipiul Hunedoara prin investiții în transportul public 
ecologic– Coridorul de Est”  
 
7.  Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza Studiu de 
fezabilitate cu elemente de DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţii ”Modernizarea transportului în municipiul Hunedoara prin investiții în transportul public 
ecologic– Coridorul de Vest”   
 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Modernizarea transportului în municipiul 
Hunedoara prin investiții în transportul public ecologic – Coridorul Central” și a cheltuielilor 
legate de proiect 
 
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Modernizarea transportului în municipiul 
Hunedoara prin investiții în transportul public ecologic – Coridorul de Est” și a cheltuielilor 
legate de proiect 
 
10. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Modernizarea transportului în municipiul 
Hunedoara prin investiții în transportul public ecologic – Coridorul de Vest”                                                                               
și a cheltuielilor legate de proiect.” 

 
  D-na Popa Mihaela: 

„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  
                       Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. 

  
   După punctul 29 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 15 de minute pentru 

studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru proiectele 
de hotărâre. 

 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au 

un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, 
în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
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încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea 
şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin ridicarea 
mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate- 20 voturi ”pentru”. 
 

D-na Olariu Nicoleta: 
”Eu nu votez  și nu particip la dezbateri la punctul 6.” 
 

D-nul Giurgiu Radu: 
”Eu nu votez  și nu particip la dezbateri la punctul 10.” 
 

D-nul Sevastru Virgil: 
”Eu nu votez  și nu particip la dezbateri la punctul 10.” 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara, a doamnei Maria Băloiu. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice -aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
Se ia o pauză în vederea analizării actelor şi întocmirea raportului de către 

comisia de validare. 
 
D-na Fărcaș Bianca: 

 ”Astăzi, 28.02.2019, comisia de validare aleasă de Consiliul Local al Municipiului 
Hunedoara, prin Hotărârea nr. 212/2016, cu modificările ulterioare, a examinat, în conformitate 
cu prevederile art. 31 din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, legalitatea alegerii consilierilor.  

Comisia constată că au fost respectate dispoziţiile legale şi că nu sunt încălcate 
condiţiile de eligibilitate iar alegerea consilierului nu s-a făcut prin fraudă electorală constatată 
în condiţiile Legii privind alegerea autorităţilor administraţiei publice locale. 

           Astfel, comisia de validare examinând legalitatea alegerii consilierului, propune 
validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al municipiului Hunedoara a doamnei 
Băloiu Maria, declarat ca supleant pe lista PNL, cu mențiunea că în urma analizării procedurii 
de comunicare între Consiliul Local și Primăria Municipiului Hunedoara și Partidul Național 
Liberal, Partidul Național Liberal își asumă răspunderea vis-a-vis de doamna Băloiu Maria 
întrucât pozițiile 20 și 21 de pe listele electorale nu ni se spune ce s-a întâmplat cu acei 
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candidați, doamna Băloiu Maria aflându-se pe poziția 22. Mulțumesc.” 
 

D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Cred că liderul de grup, ar trebui să facă puțină lumină, deși legal partidul și-a 

asumat candidatul pe care îl validăm, ar trebui să specifice în concret.” 
 

D-nul Ardelean Daniel: 
”Persoanele de pe pozițiile 20 și 21 nu mai sunt membrii ai Partidul Național 

Liberal.” 
 

D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Ok, s-a notat.” 

      

  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  
                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate 

Hotărârea nr.68/2019 se aprobă  în unanimitate 
 
 Având în vedere cele prezentate mai sus, a fost validat mandatul de consilier 

local a doamnei Băloiu Maria. 
Potrivit prevederilor art. 32 din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 

republicată, cu completările şi modificările ulterioare, consilierii a căror mandate au fost 
validate, depun în faţa Consiliului Local, jurământul prevăzut de lege. 

Se dă cuvântul doamnei Băloiu Maria, pentru a da citire textului jurământului, 
după care semnează textul jurământului în două exemplare. 

                     „Rog asistenţa să se ridice în picioare.” 
 
D-na Băloiu Maria: 
„Subsemnata Băloiu Maria, consilier în cadrul Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara, Judeţul Hunedoara, în conformitate cu prevederile art.32 din Legea administraţiei 
publice locale nr.215/2001, republicată, cu completările şi modificările ulterioare, precum şi ale 
art.7 din Legea nr.393/2004 privind Statutul aleşilor locali, cu modificările şi completările 
ulterioare, depun în faţa Consiliului Local următorul jurământ: 

 
  Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi să fac, cu bună-credinţă, tot ceea 

ce  stă în puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor Municipiului Hunedoara. 
 

Aşa să-mi ajute Dumnezeu!" 
 
Având în vedere cele prezentate mai sus, doamna Băloiu Maria, intră în 

deplinătatea atribuţiilor sale de membru în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara. Astfel 
numărul Consilierilor Locali în funcţie ai Municipiului Hunedoara este de 21. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.217/2016 privind organizarea comisiilor de specialitate, cu modificările 
ulterioare. 

 
D-na Popa Mihaela: 
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                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  

                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.69/2019 se aprobă  în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii 
responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu modificările ulterioare. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

   
Se dă cuvântul: 
 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Având în vedere faptul că art.1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea punctului 12 din anexa 
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la Hotărârea Consiliului Local nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în 
vederea îndeplinirii responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu 
modificările ulterioare, în sensul înlocuirii domnului Muzsic Robert Eugen cu doamna Maria 
Băloiu, a constatat următoarele: 

 
Doamna Maria Băloiu 21 voturi „pentru” 
 

În urma acestor rezultate privind modificarea punctului 12 din anexa la Hotărârea 
Consiliului Local nr.221/2016 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea 
îndeplinirii responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare, cu modificările 
ulterioare, domnul Muzsic Robert Eugen este înlocuit cu doamna Maria Băloiu. 

 
Art. 2-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.70/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.222/2016 privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru 
oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

      
Se dă cuvântul: 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru  
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea componenţei 



7 

 

Comitetul de înfrăţire, pentru coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu localităţile 
din străinătate, înfrăţite cu municipiul Hunedoara, aprobată prin Anexa nr.1 din Hotărârea 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.222/2016 privind reorganizarea Comitetului de 
înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare, în sensul înlocuirii 
domnului Muzsic Robert Eugen cu doamna consilier Băloiu Maria, a constatat următoarele: 

 
Doamna Băloiu Maria 21 voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate  în componenţa Comitetului de înfrăţire, pentru 

coordonarea legăturilor de colaborare şi cooperare cu localităţile din străinătate, înfrăţite cu 
municipiul Hunedoara, domnul Muzsic Robert Eugen este înlocuit cu doamna Băloiu Maria. 

 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea componenţei 

comisiei pentru localitatea înfrăţită PARGA, aprobată prin Anexa nr.2 din Hotărârea Consiliului 
Local al Municipiului Hunedoara nr.222/2016 privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a 
comisiilor pentru oraşele înfrăţite, cu modificările ulterioare, în sensul înlocuirii domnului 
Muzsic Robert Eugen cu doamna consilier Băloiu Maria, a constatat următoarele: 

 
Doamna Băloiu Maria 21 voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, în componenţa comisiei pentru localitatea 

înfrăţită PARGA, domnul Muzsic Robert Eugen este înlocuit cu  doamna Băloiu Maria. 
Art. 3-4  se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.71/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.365/2018 
privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în Consiliile de 
Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe 
raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, cu modificările și completările ulterioare  
 

D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
 
Se dă cuvântul: 
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 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea pct. 4 din Anexa la 
Hotărârea Consiliului Local nr.365/2018 privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al 
Municipiului Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar 
și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, 
cu modificările ulterioare, în sensul înlocuirii domnului Muzsic Robert Eugen ca reprezentant 
al Consiliului local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de Administraţie al Colegiului Naţional 
„Iancu de Hunedoara” Hunedoara, cu doamna Băloiu Maria, a constatat următoarele: 

 
Doamna Băloiu Maria 21 voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, Consiliul de Administraţie al Colegiului Naţional „Iancu 

de Hunedoara” Hunedoara, domnul Muzsic Robert Eugen este înlocuit cu  doamna consilier 
Băloiu Maria. 

Art. 2-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.72/2019 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 
prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului local nr. 395/2017 
privind numirea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Consiliul de 
administraţie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, cu modificările 
ulterioare.      
 

D-na Popa Mihaela: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

D-na Olariu Nicoleta: 
”Nu particip la vot și la dezbateri.” 
Se dă cuvântul: 
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-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea art. 1, pct. 2 din 
Hotărârea Consiliului local nr. 395/2017 privind numirea reprezentanţilor Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în Consiliul de administraţie al Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu”, cu modificările ulterioare, în sensul înlocuirii domnului Muzsic Robert Eugen cu 
doamna Olariu Nicoleta, a constatat următoarele: 
 

Doamna Olariu Nicoleta  20 voturi „pentru” 
 

În urma acestor rezultate, în Consiliul de administraţie al Spitalului Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu”, domnul Muzsic Robert Eugen este înlocuit cu  doamna Olariu 
Nicoleta.  

Art. 2-3  se aprobă în unanimitate  – 20 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.73/2019 se aprobă în unanimitate – 20 voturi ”pentru” 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind criteriile pentru stabilirea ordinii de prioritate în 
soluţionarea cererilor de locuinţe şi în repartizarea locuinţelor pentru tineri, destinate închirierii, 
în municipiul Hunedoara.  

 
D-na Popa Mihaela: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 
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-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.74/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind participarea municipiului Hunedoara prin Consiliul Local al 
municipiului Hunedoara în calitate de coorganizator alături de Clubul Sportiv Auto-Karting 
Hunedoara, la organizarea evenimentului ,,Raliul Frumuseții - Cupa 8 Martie'', care se va 
desfășura în data de 8 martie 2019. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.75/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  în 

funcție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui acord de parteneriat între municipiul 
Hunedoara şi Asociaţia Retromobil Club România, în vederea organizării evenimentului „Retro 
Parada Primăverii 2019”. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
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Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.76/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul 
de închiriere nr. 304/77/01.03.2016, având ca obiect folosința spațiului în suprafață de 36 mp, 
situat în municipiul Hunedoara, str. C. Brâncuși, bl. X2, camera 52, aflat în domeniul privat al 
Municipiului Hunedoara, cu destinația sediu partid. 

 
  D-na Popa Mihaela: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”D-nul Giurgiu Radu și D-nul Sevastru Virgil nu participă la vot și la dezbateri.” 
 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism  -  aviz favorabil; 

   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 
   

Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate - 19 voturi ”pentru” 
Art.1 - 4 se aprobă în unanimitate- 19 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.77/2019 se aprobă în unanimitate- 19 voturi ”pentru” 
 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea unui spaţiu cu destinaţia de 
sediu, situat în municipiul Hunedoara, str. Constantin Brâncuși, bl. X2, camera 50, în suprafaţă 
de 36 mp, în favoarea Uniunii Salvați România, Organizaţia Locală Hunedoara. 
 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1 - 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.78/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de închiriere nr. 872/19.04.2013, cu modificările și completările ulterioare, având 
ca obiect folosința terenului, în suprafață de 65 mp, proprietatea Municipiului Hunedoara, situat 
în municipiul Hunedoara, B-dul Dacia, nr. 29, bl. V1, cu destinația terasă. 
 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
                      -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 

 -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 - 3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.79/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  în 

funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea ECO SID S.R.L. 
Hunedoara. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil; 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
                      - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 - 5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.80/2019 se aprobă în unanimitate. 
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          La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți).  Proiect de hotărâre pentru aprobarea propunerii privind evaluarea performanţelor 
profesionale individuale ale Secretarului Municipiului Hunedoara. 
 

  D-na Popa Mihaela: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                     
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 

 

D-nul Bădin Ion: 
”Atâta timp cât în aproape 2 ani de zile nu au fost proiecte întoarse de la 

Prefectură, s-au să meargă în contencios, înseamnă că domnul secretar și-a făcut treaba vis-
a-vis de noi consilierii și înseamnă că nu am căzut în nici o abatere și sper să fim și de acum 
încolo să răspundă doleanțelor și solicitudinilor consilierilor chiar dacă câte odată îl mai 
șicanăm și îl supărăm.” 

 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 - 3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.81/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin 
curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna ianuarie 2019. 

  
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -  aviz favorabil;   
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”În anii trecuți d-nul Fan a reușit de 3 ori să se încadreze în bugetul subvenționat 

de primărie cu suma de 200 mii lei, ceea ce este o reușită având în vedere modul defectuos în 
care primăria știe să gestioneze așa zisa mobilitate urbană. Schițe frumos colorate privind 
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fondurile europene și cam atât, dar fără nici o viziune asupra viitorului ca de exemplu trăsnaia 
de a face trotuare în loc de refugii pe str. Eroilor pe partea dreaptă de sens de mers către 
Deva, acolo unde cetățenii își parchează mașinile. Prin urmare îl rog să repete cât mai des 
performanța de a nu mai cere consiliului deoarece management asta înseamnă, să te 
încadrezi în bugetul primit și din banii existenți te finanțezi iar rezultatele să întreacă așteptările 
hunedorenilor. D-le primar, aștept cu interes ziua în care nu voi mai fi nevoit să primesc de la 
dvs. HCL -uri ce finanțează incapacitatea de a urca oamenii în autobuze, deoarece aceste 
solicitări adresate consiliului de fapt asta înseamnă că Prim Transprest nu a reușit s ași 
acoperi deficitul. Votul PER va fi negativ.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Păi dvs. l-ați lăudat pe d-nul Fan că...” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”...și acuma l-am lăudat.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
” L-ați lăudat și tot dvs. spuneți că managementul e defectuos. Încercați să fiți clar 

ca să avem ce corecta.” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”D-nul Fan depinde de dvs.. În momentul în care dvs. nu aveți viziune, d-nul Fan 

nu are pe ce să creeze, este rezultatul viziunii dvs. atât. Lucrează pe ceea ce dvs. îi oferiți.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”D-nul Fan este directorul executiv al societății comerciale, pe care dvs. l-ați 

lăudat și pe partea cealaltă i-ați spus că e un incapabil - mă scuzați d-nul Fan, dar așa a reușit 
- sunteți de acord cu mine, văd că dați din cap,  este un incapabil că nu gestionează bine 
societatea. D-nul Fan, ați auzit punctul de vedere, din nou discuții în cadrul consiliului de 
administrație, pentru că tot domnii consilieri au votat și un consiliu de administrație și 
răspundeți d-lor consilieri de ce nu vă încadrați, de ce nu vă recuperați banii și așa mai 
departe.” 

 
D-nul Fan Dorin: 
”D-lor consilieri, subvenția, diferența dintre venituri și cheltuieli aferente lunii 

ianuarie se datorează veniturilor octombrie, noiembrie, decembrie. Noi emitem facturile în 
funcție de abonamentele pe care le solicită cetățenii dar la recuperare în luna ianuarie, 
persoanele care au solicitat recuperarea acestor abonamente nu s-au prezentat pentru a ridica 
pentru următoarea decadă și automat nu am putut să facem decontările către primărie, drept 
urmare factura pe minus aferente lunilor  octombrie, noiembrie, decembrie.” 

 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Acest lucru s-a mai întâmplat și late dăți, știm. Acuma spuneți-mi, sunteți de 

acord asupra faptului că cei 200 mii lei dacă s-ar întoarce, subvenția inițială, către Prim 
Transpresp nu ar mai trebui să solicitați o altă subvenție de la consiliul local?” 

 
D-nul Fan Dorin: 
”Da, procedura noastră de decontare, vom avea discuții în cadrul administrației 

inclusiv pe această distribuție, pentru că facturile, dvs. știți foarte bine, se plătește TVA-ul la 
emitere nu la facturare. Vă dau doar un exemplu, în octombrie la emiterea facturilor s-a plătit 
TVA-ul la stat, în acest moment facem reactualizare pe 61 mii lei, deci există probleme pe care 
o să le gândim și o să venim în fața dvs. cu corectarea acestor lucruri. Există factură de 
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regularizare pe 61 mii lei pe minus.” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Deci nu s-au urcat oamenii în autobuze....” 
 
D-nul Fan Dorin: 
”Dacă s-au urcat sau nu, nu am de unde să știu pentru că neavând validatoare, 

care să valideze la fiecare urcare, noi facem decontările în funcție de ce primim înapoi.” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Corect, deci asta înseamnă, dacă atât ați primit înapoi înseamnă că atâți s-au 

urcat.” 
 
D-nul Fan Dorin: 
”Atât am primit înapoi, drept urmare am făcut aceste 3 facturi de fapt care au o 

valoare de 61 de mii și ați văzut că subvenția este sub această valoare. Din punct de vedere al 
managementului, valoarea facturilor este mai mare decât subvenția. Dacă aceste abonamente 
s-ar fi întors către noi și nu am fi avut această factură de regularizare, nu aveam nevoie de nici 
o subvenție.” 

 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Corect, asta înseamnă ca oamenii să se urce în autobuze. Mulțumesc.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și 2 voturi 

”împotrivă”(Giurgiu Radu, Sevastru Virgil). 
Art. 1-3 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și 2 voturi ”împotrivă”(Giurgiu 

Radu, Sevastru Virgil). 
Art. 4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.82/2019 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și 2 voturi 

”împotrivă”(Giurgiu Radu, Sevastru Virgil). 
 
La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 
Direcția de Asistență Socială a municipiului Hunedoara și Fundația „Mara” Deva. 

 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget -  aviz favorabil;  
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice -  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură -  aviz favorabil;   

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate 
Art. 1- 4 se aprobă  în unanimitate 
Hotărârea nr.83/2019 se aprobă  în unanimitate 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind  aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare între 
Direcția de Asistență Socială a municipiului Hunedoara și Asociația Nevăzătorilor din România 
Filiala Hunedoara. 

 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.84/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind stabilirea componenței echipei mobile pentru intervenția 
de urgență în cazurile de violență domestică în municipiul Hunedoara. 
 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.85/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 
intervenții  și a indicatorilor tehnico-economici pentru  obiectivul de  investiție “Amenajare teren 
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de sport multifuncțional Colegiul Național Iancu de Hunedoara  din municipiul Hunedoara”, 
judeţul Hunedoara. 

 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Comerț 
 

D-nul Scurtu Raul: 
”Eu am dat aviz nefavorabil, d-na Popovici a dat aviz favorabil, a fost un vot 

pentru și unul împotrivă.” 
 

- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Am votat în 2016 documentația de avizare a lucrărilor de intervenție. Suntem în 

2019, lucrurile se mai schimbă un pic. Am avut o discuție cu dvs. d-le primar săptămâna 
trecută în legătură cu terenul de sport de la Colegiul Național Iancu de Hunedoara și v-am 
spus că am avut o discuție și cu d-nul director adjunct, respectivul este și profesor de educație 
fizică și sport. Vreau să vă spun și eu că ora de educație fizică și sport nu înseamnă numai 
fotbal, handbal. Fiind un colegiu de renume în municipiul Hunedoara, ar trebui să fie mult mai 
complex acest proiect. Știți și dvs. sunt anumite probe de sport care se dau, nu intru în 
amănunte, viteză, săritură la groapă, rezistență. Doresc să vin cu o propunere și să nu 
cheltuim banii doar de dragul de ai cheltui. Am pe stik o planșă cu varianta proiectului pe care 
am făcut-o eu, am discutat-o cu d-nul director, am o documentație  pe care pot să o prezint în 
fața consiliului local.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Sunteți arhitect, d-nul consilier?” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Am plătit eu un proiectant, d-le secretar și vin cu o propunere, pot să vin cu o 

propunere nu? Pe banii mei cred că pot să fac orice.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Da, în condițiile în care o înregistrați, trece de compartiment...” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Am înțeles. Se poate pune?(stik-ul). Le am și pe hârtie.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Haideți să vorbim la subiect prima dată.” 
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D-nul Scurtu Raul: 
”Vreau să împart documentația fiecărui consilier să vadă despre ce este vorba.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Să vorbim la subiect. Consiliul local aprobă conform legii administrației publice 

locale niște documente de avizare a lucrărilor de intervenții, pe baza unui buget aprobat de 
consiliul local, nu cu planșe venite, pe acelea le puteți discuta în alt cadru. Nu există proiect 
făcut pe banii dvs. și aprobat de consiliul local. Veți vota așa ceva? Vă sfătuiesc să nu o faceți. 

Cât privește proiectul cu terenul de sport, el este să zic așa un proiect standard 
care se aplică în toate școlile, ați văzut că l-am aplicat peste tot și l-ați și votat de altfel. 
Votând-ul o dată, noi nu facem acum decât să reactualizăm indicatorii, știți toți cei care lucrați 
în antreprenoriat, că s-au schimbat niște indicatori privind salariile și așa mai departe. Practic 
noi l-am votat pe acest proiect și nu suportă modificări construind pe lângă el tribune sau piste 
de atletism. Asta nu exclude ca în viitor dacă hotărâți de comun acord în cadrul consiliului 
local, o listă de investiții în care să spunem că facem în curtea Liceului Iancu de Hunedoara 
sau în altă curte, un proiect și o pistă de alergare, dacă avem spațiul necesar, sigur că da, din 
nou aprobăm prima dată banii pentru angajarea cheltuielii printr-un referat de necesitate 
pentru un proiect de genul acela, după ce facem achiziția firmei de proiectare. Deci nu puteți 
veni dvs. că acesta este conflict de interese deja, un interes  de a face un proiect care să-l...” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
”...pe proiect avem antetul colegiului național...” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”...mă scuzați, vedeți că sunt ordonator principal de credite, acolo este   

ordonator terțiar, și se face pe banii acestui consiliu local nu pe alți bani. Prima dată să citim 
legea, v-am mai spus-o de multe ori.  După ce aprobăm angajarea cheltuielii privind firma de 
proiectare, firma de proiectare vine și stabilește niște indicatori privind prețurile de cost, care 
vin din nou într-o ședință pe masa dvs.. După ce facem și acest lucru, se angajează cheltuiala 
privind achiziția de executare a lucrării. Lucrurile nu se fac după ureche încălcând legea 
administrației publice locale și întotdeauna sfatul meu este, așa cum a remarcat și d-nul 
consilier Bădin, privind acei coeficienți ai secretarului, să analizăm legalitatea înainte de orice, 
sigur oportunitatea este clară, este nevoie da? Foarte bine, poate este nevoie și la alt liceu, nu 
doar la Iancu de Hunedoara, poate este nevoie și la colegiul Tehnic Matei Corvin. Să nu uităm  
colegiul Tehnic Matei Corvin și vă felicit pe toți cei care lucrați la  colegiul Tehnic Matei Corvin, 
ați câștigat de curând o competiție sportivă la nivel de județ, ceea ce demonstrează că se 
muncește și nu degeaba ne-am „bătut” pentru a aloca acea clasă de sport, că despre asta era 
vorba. Posibil ca și la colegiul Constantin Bursan să fie nevoie de o pistă de atletism și acolo 
iar se poartă discuții. V-am explicat cadrul legal, cu toată supărarea unora pentru interesele 
patrimoniale pe care le au și încearcă să ducă ședința în altă parte. Eu cred că este suficient 
explicat în momentul de față de ce avem aceste două proiecte pe ordinea de zi, iar dacă doriți 
niște răspunsuri suplimentare față de ceea ce am spus eu, este d-nul director tehnic al 
primăriei, d-nul inginer Nimu, care se ocupă de această problemă și care poate să vină cu 
explicații suplimentare. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
”Vreau să mai adaug...” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Mai puteți adăuga, dar cred că trebuie să lămurim un pic lucrurile, pentru că am 

intrat în haos. Dvs. doriți să veniți cu un anumit amendament la acest proiect sau doriți un nou 
proiect?” 
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D-nul Scurtu Raul: 
”Cu un nou proiect, nu se poate veni cu amendament.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Cu un nou proiect. Atunci vă rog să parcurgă pașii, ca să primească avizul de la 

compartimentul de specialitate, să-l faceți ca și proiect de hotărâre. Și încheiem discuția. Dacă 
este un nou proiect, el trebuie să urmeze procedura de pe Legea 215/2001.” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
”Îmi dați voie să mai vorbesc?” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Bineînțeles d-le consilier, aveți cuvântul.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”În spatele acestui proiect este un număr de 700 de semnături ale copiilor din 

municipiul Hunedoara care și învață la acest colegiu. D-le primar, eu zic că le putem îndeplini 
acest vis. Dacă vă uitați în acest proiect sunt o grămadă de medalii pe care le-au luat, pe 
atletism, colegiul tehnic...trebuie să ne gândim...” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”...dacă erați suficient de atent...” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”...mai sunt doar două colegii în municipiul Hunedoara.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”...dacă erați suficient de atent când vorbim și eu și d-nul secretar...” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”...numai dvs. d-le primar că nu vă convine  unele probleme, discutați și intrați în 

alte...” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”...dacă erați suficient de atent când discutăm, ați fi înțeles...” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”...eu înțeleg foarte bine. Și dvs....” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”... că ideea dvs. este o idee foarte bună, care poate fi pusă în aplicare 

parcurgând pașii procedurali, pentru a nu încălca legea. Practic sunteți total pe lângă lege iar 
d-nul secretar cu amabilitatea care îl caracterizează ...” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
”...din câte îmi aduc aminte....” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”...v-a explicat azi că un proiect de genul acesta, dacă parcurge pașii procedurali, 

sigur că da, poate intra pe ordinea de zi, exact cum au intrat și alte proiecte depuse de către 
consilierii locali nu doar de primar sau de viceprimar. Cât privește proiectul în cauză azi pentru 
că nu solicitați un amendament, vă propun d-na președinte de ședință să trecem mai departe 
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la vot. Vă mulțumesc.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Nu am terminat, mai am de adăugat pentru acest proiect.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Discutăm la momentul respectiv.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Vreau să vă spun că în 2016, Viorel Arion, vă dau un exemplu, la finalul 

mandatului a dat un ordin de începere a lucrărilor. Dvs. în 2016 ați avizat aceste lucrări. Din 
câte îmi aduc aminte, începere a lucrărilor la pietonală. Dvs. ați dezvoltat-o, și ați dezvoltat-o 
într-un alt format. 3 fântâni, o reabilitare a Casei de Cultură.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Ce legătură are asta?” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Ca și ghilimele, vă dau un exemplu, pentru că și atunci s-a refăcut.” 
 
D-na Popa Mihaela: 
„Ce legătură are asta? Trecem la vot.” 
 
D-nul Bădin Ion: 
”Îmi pare rău, vreau și eu să i-au cuvântul. M-am uitat rapid peste acest proiect 

de reabilitare. Sigur colegul Scurtu, ești tânăr și poate câte odată neliniștit, dar acest proiect se 
poate implementa în viitor, orice inițiativă este bine venită și putem merge înainte. Este o 
anumită ordine de zi, un anumit proiect pe care îl votăm noi azi, nu este amendament. Pe viitor 
orice lucru poate fi perfectibil.” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
”D-nul Bădin, ați citit în raport? Vă întreb...” 
 
D-nul Bădin Ion: 
”În general citesc toate proiectele hotărârilor de consiliu. Suntem aici la o treabă 

punctuală.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”La școala 1, fosta școală 9, vă dau un exemplu. În raportul respectiv scrie că 

locuitorii municipiului Hunedoara au dreptul și cei de la satele aparținătoare, s-a întrerupt 
microfonul? Pot să vorbesc și așa, nici o problemă. Nu se închiriază așa...” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”D-nul consilier, aveați posibilitatea la diverse să dezvoltați toate aceste...„ 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio 

nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
D-nul Bădin Ion: 
”Mulțumesc, am încheiat eu.” 
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D-nul Giurgiu Radu: 
”Ținând cont de ceea ce spune d-nul primar, că din punct de vedere tehnic acum 

nu e cu putință să votăm un asemenea amendament, lucru ce este logic și corect, propun să 
trecem la al doilea punct enunțat de d-nul primar, care a spus că orice poate să fie îmbunătățit. 
Prin urmare, renunțăm la acest proiect, îl votăm negativ și vom merge cu proiectul d-lui Scurtu 
care mi se pare mult mai bun ca cel prezentat azi. De ce? Fiindcă vine în întâmpinarea 
necesităților celor de la liceu. Ei sunt cei care decid. Dacă vin eu din afară și spun, vă 
construiesc un teren de sport, dar fără să întreb specialiștii din domeniu, înseamnă că aș 
putea să dau greș. Prin urmare să-i lăsăm pe ei să decidă de ceea ce au nevoie iar uitându-
mă pe ceea ce scrie pe acest proiect, văd că nici mai mult nici mai puțin, au existat 65 de 
premieri la nivel național din care una singură pe fotbal, restul au fost pe alte domenii, pe ceea 
ce ne prezintă d-nul Scurtu. Mai mult decât atâta dacă ne uităm tot în acest proiect vom vedea 
care sunt din punct de vedere a olimpiadelor școlare, sporturile care se practică: atletism, 
badminton, baschet, tenis de masă, volei nu doar fotbal. Acest teren are clară destinație 
minifotbal și în cel mai fericit caz handbal. Dacă mă uit pe ultima pagină văd că la terenul de la 
generală 9 din micro VII, avem numai apă, o lucrare de proastă calitate făcută, ceea ce mă 
îndeamnă să cred că s-ar putea să avem o lucrare de proastă calitate și în acest caz la 
Colegiul Iancu de Hunedoara. Prin urmare dacă vine cineva cu un proiect mai bun, mai logic, 
de ce să-l respingem? Respingem ceea ce avem acuma pe ordinea de zi și venim cu ceea ce 
este chiar necesar acelui colegiu. Un teren de sport multifuncțional!” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”D-le consilier, vă mai repet odată și poate că este vina mea că nu am explicat 

bine. Ați votat acest proiect, dvs. ați votat proiectul acesta, cum să respingeți ceva ce dvs. ați 
votat? Se reactualizează...” 

 
D-nul Giurgiu Radu: 
”...pentru că am văzut că este de proastă calitate...nu persistăm în greșeală. 

Dacă facem o greșeală, a doua oară venim cu aceeași greșeală, cu același lucru fără de 
sens?” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Mă puteți lăsa să vorbesc?” 
 
D-nul Bădin Ion: 
”Calitatea e una și ceea ce facem e alta, d-nul Giurgiu. Calitatea este una și 

funcționalitatea terenului este alta, adică...” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”...nu are funcționalitate d-le Bădin!” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Dacă mă lăsați să vorbesc, mai pot să explic odată. Ați votat proiectul, citiți cu 

atenție. Sigur că da, în momentul în care doriți să respingeți un proiect, îl puteți respinge, dar 
respingeți un proiect pe care l-ați votat, adică e un non-sens. Este o reactualizare de DALI, 
da?” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
”Și dacă a fost votat în 2016, acum suntem în 2019...” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”D-le Scurtu, cu toată amabilitatea, învățați, ascultați, o să dăm explicații, calm, 
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fără să ridicăm tonul, fără să devenim înțepați, cu calm. 
Dacă vă respingeți un proiect pe care l-ați votat, ați angajat totuși o cheltuială 

prin proiectare, vă respingeți cheltuiala după ce ați aprobat odată?” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Respingem ceea ce înseamnă proastă calitate. La data respectivă noi nu știam 

ce înseamnă acest teren în concepția dvs.. E vorba de calitatea terenului.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Am înțeles, nu trebuie să repetați că am înțeles.” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Nu mai insistați nici dvs. cu un teren fără de sens, ați dat faliment cu el.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Calitatea unei lucrări are o garanție de calitate. Acolo unde ceva nu este cum 

trebuie, din punctul de vedere al unui constructor, din orice punct de vedere, așa cum greșim și 
noi și îndreptăm de multe ori erorile materiale, pentru că nimeni nu este perfect, sigur că da 
constructorul este obligat prin garanție să vină să repare, o stradă, o anvelopare de școală, 
orice. Așa se repară și acolo. Calitatea este una, votul pe legalitate este alta. Am spus: un 
proiect depus de d-nul Scurtu și de d-nul Giurgiu în viitor, cu o pistă de atletism, nu ne obligă 
să nu-l votăm, ne obligă să-l discutăm în cadrul contextului legii administrației publice locale. 
Azi discutați doar de reactualizare.” 

 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Putem să-l respingem ca să nu cheltuim bani aiurea...„ 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Puteți să faceți ce vreți. Vă mai repet odată! Respingeți un proiect pe care l-ați 

votat.” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Nu am votat un proiect,  acesta este proiectul d-le primar! Dvs. nu prea le știți...” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”D-nul Giurgiu, haideți să nu facem politică cu acest proiect, haideți să lăsăm 

politica în sport. Politica în sport nu cred că...” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”D-nul Nimu am mai votat acest proiect?” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”D-nul Nimu aveți cuvântul, haideți să facem lumină.” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”D-nul Scurtu, nimeni nu face politică. Fac parte din consiliul de administrație de 

la colegiu, mi s-a prezentat și mie de către d-nul director...” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Nu vă certați între dvs.!” 
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D-na Popa Mihaela: 
„D-nul Giurgiu...” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Calm d-nul Giurgiu, calm.” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Nu, nu e calm. Eu vorbesc cu dvs.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Dar nu vă certați cu dânsul!” 
 
D-na Popa Mihaela: 
„D-nul Nimu ne puteți lămuri, vă rugăm frumos!” 
 
D-nul director tehnic Nimu Ioan: 
”În 2016 s-a votat strategia de a face 7 terenuri de sport la diverse locații și să le 

eșalonăm în timp în funcție de banii pe care îi avem în buget. Acuma a venit și timpul acestui 
proiect, care de fapt a și fost aprobat inițial. Este vorba de a face acest teren pe fostul teren de 
handbal care acuma este ruină.” 

 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Am înțeles, dar dvs. ați avut o discuție cu d-nul director?” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Vă rog frumos să-l lăsați să vorbească!” 
 
D-nul director tehnic Nimu Ioan: 
”Terenul care se propune, bănuiesc în  proiectul de aici este în altă locație, este 

în spatele școlii pe lungimea către spital. Am spus la școală: veniți cu o propunere, noi vă 
ajutăm, încercăm să întocmim un proiect dar nu au venit.” 

 
D-na Popa Mihaela: 
”Deci rămâne de făcut propunerea în condiţiile legii, vă mulțumim! Trecem la vot.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și 2 voturi ”abțineri”(Scurtu 

Raul, Giurgiu Radu). 
Art. 1-3 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și 2 voturi ”abțineri”(Scurtu Raul, 

Giurgiu Radu). 
Art. 4 se aprobă cu 20 voturi ”pentru” și 1 vot ”abținere”(Scurtu Raul). 
Hotărârea nr.86/2019 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și 2 voturi 

”abțineri”(Scurtu Raul, Giurgiu Radu). 
 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de 
intervenții  și   a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de  investiție “Amenajare 
teren de sport multifuncțional Școala gimnazială nr.7 – Colegiul Economic Emanuil Gojdu 
(fosta Școală generală nr.7) din municipiul Hunedoara”, judeţul Hunedoara. 
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  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Deoarece în acest caz nu avem nici un fel de solicitare de la directorul instituției 

în care să spună că ar dori un altfel de teren de sport, așa cum era înainte și din cauza 
aceasta m-am și abținut de la vot, fiindcă doleanța celor de la colegiu era diferită față de ceea 
ce dvs. le-ați oferit, voi vota pentru. Dar cu o condiție: sunt două școli, generală 7 și generală 8 
care nu mai funcționează decât la nivel de parter și etaj 1. Etajul 2 nu mai funcționează. Mai au 
pe fiecare an o singură clasă, mai devreme sau mai târziu vor ajunge să fie comasate. Dacă 
vom face terenuri de sport la amândouă, vă anunț de pe acuma că la generală 8 voi fi 
împotrivă deoarece este fără de sens. Sunt de acord doar cu generală 7, ca să nu cheltuim 
bani aiurea. Mulțumesc!” 

 
D-na Popa Mihaela: 
”Aici scrie generală 7.” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Da, dar am anunțat-o de pe acuma, cred că ați auzit, da? Dacă se va face și la 

generală 8 eu mă voi opune. Am argumentat din ce cauză. Acuma votez la generală 7. 
Mulțumesc.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”În primul rând nu există nici o solicitare de la nici un director de școală de a face 

ceva de genul proiectului depus pe masă. În primărie nu este nici o solicitare, ca să vă 
răspund clar, Iancu de Hunedoara nu a făcut nici o solicitare scrisă. D-nul secretar am 
solicitare scrisă?” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Solicitare înregistrată la instituția noastră nu avem.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Eu pot să vă spun...” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dvs. nu puteți da număr de înregistrare în numele instituției.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Mergem mai departe...” 
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D-nul Scurtu Raul: 
”D-nul director adjunct a vrut să vină la d-nul primar dar nu a fost primit, asta e 

problema.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”D-nul Scurtu măsurați-vă cuvintele și nu mai faceți afirmații, dvs. așa știți. Nu 

mai vorbiți în numele altuia, pentru că la mine vine oricine cu atât mai mult școala. Eu vă rog 
frumos, cu respect, măsurați-vă cuvintele! Bine? Nu-mi demonstrați mie azi, supărarea dvs. în 
legătură cu interesul dvs. patrimonial. Devenim ridicoli în fața cetățenilor care ne-au ales. Nu 
depășiți limita, bine?” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
”Ați uitat că am fost ales din partea Societății Civile de pe listele PSD-ului.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”D-nul Scurtu nu depășiți limita.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Nu depășesc nici o limită.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Vedeți-vă dvs. frumos de ceea ce aveți de făcut.” 
 
D-na Popa Mihaela: 
 „Vă rog frumos liniștiți-vă!” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Vă rog să păstrați liniștea în sală, în caz contrar vom aplica regulamentul.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Îmi cer scuze în numele consilierilor de la PSD care câte o dată supărați pe un 

anumit lucru personal, întind limita. În ceea ce privește școala generală...” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Vă rog frumos să nu mai faceți afirmații...” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Sper că știți regulamentul de ședință, putem să facem și altceva la ședință. Vă 

rog frumos să stați liniștit.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”D-nul Scurtu vă rog să respectați regulamentul, pentru a nu fi puși în situația să 

aplicăm sancțiunile. Vă mulțumesc!” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”În ceea ce privește școala generală nr.8, nu avem o propunere deocamdată, 

dacă o s-o avem sigur o să venim în fața dvs. și o să facem și acolo un teren de sport, dacă 
dvs. considerați necesar, mai ales că gradul de ocupare este unul dintre cele mai mari din tot 
orașul. Mulțumesc!” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.87/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a 
indicatorilor tehnico - economici pentru realizarea  obiectivului de  investiție  “Amenajare Loc 
joacă în zona aferentă blocurilor L2-L3, strada Batiz din municipiul Hunedoara ”. 

 
A părăsit  sala de şedinţă dl. consilier Mureșan Vasile, numărul consilierilor 

locali prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
 

  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1- 4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.88/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație publică a 
MODULELOR LEGUME FRUCTE: M1, M2, M3, M4, M5, M6, M7, M8, M9, M10, M11, M12, 
M13, M14, M15, M16 ȘI M17 compuse din 4 mese mozaicate, amplasate în Hala Mică (Platou 
acoperit) – Piața Obor, situată în municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2A. 

 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  
Art.1- 3 se aprobă în unanimitate  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

închirierii prin licitație publică a  MODULELOR LEGUME FRUCTE: M1, M2, M3, M4, M5, M6, 
M7, M8, M9, M10, M11, M12, M13, M14, M15, M16 ȘI M17 compuse din 4 mese mozaicate, 
amplasate în Hala Mică (Platou acoperit) – Piața Obor, situată în municipiul Hunedoara, str. 
Bicaz, nr. 2A, a constatat următoarele: 
 
Roncea Vasile – director – Serviciul Public Administrația Piețelor și Oboarelor – președinte 20 
voturi “pentru”  
Sava Vasile – inspector - Compartimentul Control Comercial, disciplina în construcții și mediu 
– membru 20 voturi “pentru”  
Macovei Elisabeta – consilier - Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – membru 20 voturi 
“pentru”  
Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic – Birou Concesiuni, închirieri – membru 20 
voturi “pentru”  
Muntean Ioan – consilier - Birou Urbanism – membru 20 voturi “pentru”     
                                                  

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice pentru închirierea  MODULELOR LEGUME FRUCTE mai sus menţionate,  este 
următoarea: 

 
Roncea Vasile – director – Serviciul Public Administrația Piețelor și Oboarelor – președinte 
Sava Vasile – inspector - Compartimentul Control Comercial, disciplina în construcții și mediu 
– membru; 
Macovei Elisabeta – consilier - Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – membru; 
Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic – Birou Concesiuni, închirieri – membru; 
Muntean Ioan – consilier - Birou Urbanism – membru 

 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea  
MODULELOR LEGUME FRUCTE mai sus menţionate, a constatat următoarele: 
 
Oboroceanu Eleonora– Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor -   preşedinte 20 
voturi “pentru”  
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Bălăcescu Amalia – Compartimentul Control Comercial, disciplina în construcții și mediu – 
membru 20 voturi “pentru”  
Roman Carmen – consilier - Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – membru 20 voturi 
“pentru”  
Malea Raul Nicolae – consilier juridic – Compartimentul Relații și Secretariat Consiliul Local – 
membru 20 voturi “pentru”  
 Moise Iulica Dorina – Șef birou – Birou Urbanism – membru 20 voturi “pentru”  
 

 În urma acestor rezultate, membrii comisiei de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea  MODULELOR LEGUME FRUCTE mai sus 
menţionate,  este următoarea:                                                                                              

 
Oboroceanu Eleonora– Serviciul Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor -   preşedinte 
Bălăcescu Amalia – Compartimentul Control Comercial, disciplina în construcții și mediu – 
membru; 
Roman Carmen – consilier - Serviciul Buget, Finanţe, Contabilitate – membru; 
Malea Raul Nicolae – consilier juridic – Compartimentul Relații și Secretariat Consiliul Local – 
membru; 
Moise Iulica Dorina – Șef birou – Birou Urbanism – membru. 

 
A părăsit  sala de şedinţă dl. consilier Kofity Zoltan, numărul consilierilor 

locali prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 

Art.5-8 se aprobă în unanimitate – 19 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.89/2019 se aprobă  în unanimitate  – 19 voturi ”pentru” 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea schimbului de locuințe pentru 
tineri, destinate închirierii între titularii contractelor de închiriere nr. 60/04.04.2008 și nr. 
203/01.08.2018, prelungite prin acte adiționale ulterioare. 

 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
    - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  
Art.1- 4 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.90/2019 se aprobă  în unanimitate  
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La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, strada Pinilor, nr. 2, bl. 41, sc. A, et. 9, ap. 55. 

 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -   Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Am observat că aceste evaluări se fac cu d-na Szabo. Vreau să vă întreb, nu 

știu exact, d-na este angajată la Parcul Industrial, așa am înțeles și este și delegat sătesc. Din 
câte știu  Parcul Industrial este în subordinea Consiliului Local și nu este normal acest aspect, 
pentru unii să fie compatibilă iar pentru alții să fie incompatibilă. Nu vreau să mă trezesc să 
dau cu subsemnatul pe la DNA sau alte instituții. D-le primar, vorbeați de transparență. De ce 
nu discutăm cu firme care sunt înscrise prin SEAP? Ar fi bine să evităm astfel de situații și eu 
mă voi abține de la vot.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Trebuie să vă răspund d-le consilier ca să lămurim și această problemă, inclusiv 

problema dvs. personală deși am tot evitat ca să o pun în discuție, o s-o punem în discuție 
consiliului.” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
”Acuma vorbiți doar de problema asta.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Nu, toată presiunea care s-a pus ...acum exact vorbim de d-na Szabo. Toate 

aceste rapoarte făcute de d-na Szabo sunt comandate de către cei care cumpără. Nu este un 
conflict de interese. Raportul dvs. intrați în conflict de interese și repet ca să lămurim, d-na 
Szabo este angajata Parcului, Parcul este subordonat Consiliului Local. Cu acel raport cu care 
veniți dvs. practic ea este subordonată dvs. și atunci intrați în conflict de interese.” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
”D-nul secretar discutăm strict despre punctul 24.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Nu, dvs. ați spus de ce...” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”D-nul secretar intrați în alte amănunte.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Nu d-nul Scurtu, haideți să lămurim, dvs....” 
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D-nul Scurtu Raul: 
”... dar nu acuma...” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”...ați spus că de ce pentru alții nu este? Și bănuiesc că la dvs. v-ați referit. Dacă 

nu v-ați referit la dvs. specificați la cine?” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Stați să vă spun. D-nul Arion avea pe d-na Delia din câte am văzut, când era 

dânsul, acuma văd că este un alt evaluator...nu știu cum de găsesc oamenii doar numărul de 
telefon a d-nei Szabo? Vă întreb. Ce se întâmplă?” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Au fost mai mulți evaluatori, dacă dvs. erați puțin atent.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”...eu zic să vă uitați un pic în urmă...” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Eu vă înțeleg frustrarea că eu am refuzat să vizez un proiect de hotărâre în 

care...” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”...d-nul secretar...” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”...evaluarea, mă lăsați să vorbesc d-nul consilier? În care ați adus evaluarea...” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”...intrăm în alte discuții, cum să vă las să vorbiți, când nu vorbiți despre punctul 

respectiv?” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”...nu d-nul Scurtu, să lămurim, să știe și consiliul și presa până la urmă. Dvs. ați 

adus o evaluare făcută de...” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”...dar d-nul secretar discutăm de evaluarea pe care am adus-o sau discutăm de 

punctul 24?” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Acolo erați incompatibil. Punctul 24 este perfect legal, puteți să-l votați, ca să vă 

răspund.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Atâta, scurt. Nu trebuie să spuneți alte prosti.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dar nu intrați în polemici.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Dar dvs. depășiți linia de subiect.” 
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A sosit în  sala de şedinţă dl. consilier Kofity Zoltan, numărul consilierilor 
locali prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”abținere”(Scurtu 

Raul) 
Art.1- 6 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”abținere”(Scurtu Raul) 
Hotărârea nr.91/2019 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și un vot 

”abținere”(Scurtu Raul) 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, strada Batiz, Nr. 8, Bl. L.3 ,Sc. A ,Et. 1, Ap. 12 . 

 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
    - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă   cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”abținere”(Scurtu 

Raul) 
Art.1- 6 se aprobă  cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”abținere”(Scurtu Raul) 
Hotărârea nr.92/2019 se aprobă   cu 19 voturi ”pentru” și un vot 

”abținere”(Scurtu Raul) 
 
La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, situată în 
Municipiul Hunedoara, strada Ştrandului, nr.2, bl.H, sc. A, et.4, ap. 26. 

 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 

                              - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
                              - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
                              - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
                              - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil   
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Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”abținere”(Scurtu 

Raul) 
Art.1- 6 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și un vot ”abținere”(Scurtu Raul) 
Hotărârea nr.93/2019 se aprobă  cu 19 voturi ”pentru” și un vot 

”abținere”(Scurtu Raul) 
 
La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuințe de necesitate 
situată în  municipiul Hunedoara. 

 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?  
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.94/2019 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea plății cotizației Municipiului Hunedoara pe anul 
2019 la Asociația de Dezvoltare Intercomunitară “Serviciul Județean pentru ocrotirea 
animalelor fără stăpân” . 

 
  D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?”  
Nu sunt anunțate.  
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.95/2019 se aprobă în unanimitate.  
 

La punctul 29 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale din Hotărârea Consiliului Local 
al Municipiului Hunedoara nr. 460/2018 privind stabilirea taxelor la Muzeul „Castelul 
Corvinilor”pe anul 2019. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.96/2019 se aprobă în unanimitate 

 

PAUZĂ 15 MINUTE 
 

A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Kofity Zoltan, numărul consilierilor 
locali prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 

 
La punctul 30 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea modelului de Contract cadru 
de delegare prin concesiune a serviciului de iluminat public al municipiului Hunedoara, 
Regulamentului serviciului de iluminat public al municipiului Hunedoara, indicatorilor de 
performanță ai Serviciului de Iluminat public al municipiului Hunedoara, și a Caietului de sarcini 
al serviciului de iluminat public al municipiului Hunedoara. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 



34 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.97/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 31 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru 
Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.98/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 32 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind validarea rezultatelor concursurilor sau examenelor 
pentru ocuparea unor funcţii de şef de secţie și şef de laborator din cadrul Spitalului Municipal 
„Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 

 

D-na Popa Mihaela: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 

                       - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
  - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
A sosit în  sala de şedinţă dl. consilier Kofity Zoltan, numărul consilierilor 

locali prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru  
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind validarea rezultatului 

examenului organizat în vederea ocupării funcției de șef Laborator Radiologie și Imagistică 
medicală din cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, a constatat 
următoarele: 

 
Doamna Cîrlan Maria Mirela, medic primar 20 voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, se validează rezultatul examenului organizat în 

vederea ocupării funcției de șef Laborator Radiologie și Imagistică medicală din cadrul 
Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, astfel: 

 
Doamna Cîrlan Maria Mirela, medic primar - șef secție Laborator Radiologie și 

Imagistică medicală 
 
Având în vedere faptul că art. 2 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind validarea rezultatului 

examenului organizat în vederea ocupării funcției de șef secție Psihiatrie din cadrul Spitalului 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara”, a constatat următoarele: 

 
Doamna Ghită Ruxandra, medic primar 20 voturi „pentru” 
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În urma acestor rezultate, se validează rezultatul examenului organizat în 
vederea ocupării funcției de șef secție Psihiatrie din cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara, astfel: 

 
Doamna Ghită Ruxandra, medic primar - șef secție Psihiatrie 
 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru  
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind validarea rezultatului 

examenului organizat în vederea ocupării funcției de șef secție Neurologie din cadrul 
Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
Doamna Albu Cecilia Laura, medic primar 20  voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, se validează rezultatul examenului organizat în 

vederea ocupării funcției de șef secție Neurologie din cadrul Spitalului Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara, astfel: 

 
Doamna Albu Cecilia Laura, medic primar - șef secție Neurologie 
 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind validarea rezultatului 

examenului organizat în vederea ocupării funcției de șef secție Gastroenterologie din cadrul 
Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara”, a constatat următoarele: 
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Domnul Circo Adrian Ionel, medic specialist 20 voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, se validează rezultatul examenului organizat în 

vederea ocupării funcției de șef secție Gastroenterologie din cadrul Spitalului Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara, astfel: 

 
Domnul Circo Adrian Ionel, medic specialist - șef secție Gastroenterologie 
 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru  
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind validarea rezultatului 

examenului organizat în vederea ocupării funcției de șef secție ATI din cadrul Spitalului 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
Domnul Ilie Gabriel Florin, medic primar 20  voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, se validează rezultatul examenului organizat în 

vederea ocupării funcției de șef secție ATI din cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara, astfel: 

 
Domnul Ilie Gabriel Florin, medic primar - șef secție ATI 
 
Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
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 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind validarea rezultatului 
examenului organizat în vederea ocupării funcției de șef secție Pneumologie din cadrul 
Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara”, a constatat următoarele: 

 
Doamna Frankfurt Magdalena, medic specialist 20 voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, se validează rezultatul examenului organizat în 

vederea ocupării funcției de șef secție Pneumologie din cadrul Spitalului Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara, astfel: 

 
Doamna Frankfurt Magdalena, medic specialist - șef secție Pneumologie 
 
Având în vedere faptul că art. 7 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru  
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind validarea rezultatului 

examenului organizat în vederea ocupării funcției de șef secție Obstetrică Ginecologie din 
cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
Doamna Mitranovici Melinda Ildiko, medic primar 20 voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, se validează rezultatul examenului organizat în 

vederea ocupării funcției de șef secție Obstetrică Ginecologie din cadrul Spitalului Municipal 
„Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, astfel: 

 
Doamna Mitranovici Melinda Ildiko, medic primar - șef secție Obstetrică 

Ginecologie 
 
Având în vedere faptul că art. 8 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  



39 

 

4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind validarea rezultatului 

examenului organizat în vederea ocupării funcției de șef secție Cronici din cadrul Spitalului 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara”, a constatat următoarele: 

 
Doamna Dobra Liliana Corina, medic specialist 20  voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, se validează rezultatul examenului organizat în 

vederea ocupării funcției de șef secție Cronici din cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara, astfel: 

 
Doamna Dobra Liliana Corina, medic specialist - șef secție Cronici 
 
Având în vedere faptul că art. 9 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru  
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind validarea rezultatului 

examenului organizat în vederea ocupării funcției de șef secție Medicină Internă din cadrul 
Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
Doamna Pavel Mioara Floricica, medic primar 20  voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, se validează rezultatul examenului organizat în 

vederea ocupării funcției de șef secție Medicină Internă din cadrul Spitalului Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara, astfel: 

 
Doamna Pavel Mioara Floricica, medic primar - șef secție Medicină Internă 

 
Având în vedere faptul că art. 10 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 
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1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind validarea rezultatului 

examenului organizat în vederea ocupării funcției de șef secție Boli Infecțioase din cadrul 
Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara”, a constatat următoarele: 

 
Doamna Hota Claudia, medic primar 20 voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, se validează rezultatul examenului organizat în 

vederea ocupării funcției de șef secție Boli Infecțioase din cadrul Spitalului Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara, astfel: 

 
Având în vedere faptul că art. 11 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru  
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind validarea rezultatului 

concursului organizat în vederea ocupării funcției de șef secție Cardiologie din cadrul 
Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
Domnul Someșan Alexandru, medic primar 20 voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, se validează rezultatul examenului organizat în 

vederea ocupării funcției de șef secție Cardiologie din cadrul Spitalului Municipal „Dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara, astfel: 

 
Domnul Someșan Alexandru, medic primar - șef secție Cardiologie 
 
Având în vedere faptul că art. 12 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 

administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 
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1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot privind validarea rezultatului 

examenului organizat în vederea ocupării funcției de șef secție Ortopedie și Traumatologie 
din cadrul Spitalului Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara”, a constatat 
următoarele: 

 
Domnul Cisar Adrian Paul, medic primar 20 voturi „pentru” 

 
În urma acestor rezultate, se validează rezultatul examenului organizat în 

vederea ocupării funcției de șef secție Ortopedie și Traumatologie din cadrul Spitalului 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara, astfel: 

 
Domnul Cisar Adrian Paul, medic primar - șef secție Ortopedie și 

Traumatologie 
 
Art. 13-15 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.99/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 33 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 36,58 mp, biroul nr. 2, parter, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
(„SSA”) Hunedoara, în vederea folosirii acestuia ca birou pentru desfășurarea unor activități de 
consultanță și proiectare. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate  
 

Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 
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Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara cu 
modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 

închirierii prin licitație publică a  unui spațiu în suprafață de 36,58 mp, biroul nr. 2, parter, situat 
în incinta clădirii Sitului Industrial („SSA”) Hunedoara, în vederea folosirii acestuia ca birou 
pentru desfășurarea unor activități de consultanță și proiectare, a constatat următoarele: 
 
-  Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 20 voturi “pentru”   
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii – membru 

20 voturi “pentru”   
- Pahonțu Cristina Marcela – Șef Birou Concesiuni, închirieri – membru 20 voturi “pentru”   
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 20 voturi “pentru”   
- Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic Birou Concesiuni, închirieri – membru 20 voturi 
“pentru”     
                                                  

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei 
publice pentru închirierea  spațiuluiu mai sus menţionat,  este următoarea: 

 
-  Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
- Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii - membru; 
- Pahonțu Cristina Marcela – Șef Birou Concesiuni, închirieri – membru; 
- Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
- Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic Birou Concesiuni, închirieri – membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de rezervă 
a comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea  spațiului  
mai sus menţionat, a constatat următoarele: 
 
 - Nimu Ioan – Director Executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru”  
 - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă 20 voturi “pentru”  
 - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru rezervă 20 
voturi “pentru”  
 

 În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea  spațiului  mai sus menţionat,  este următoarea:                                                                                             

 
 - Nimu Ioan – Director Executiv Direcția Tehnică – preşedinte de rezervă; 
 - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă; 
 - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru rezervă. 
 

Art. 5-8 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.100/2019 se aprobă în unanimitate  
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La punctul 34 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza Studiu 
de fezabilitate cu elemente de DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţii ”Modernizarea transportului în municipiul Hunedoara prin investiții în transportul public 
ecologic – Coridorul Central”. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.101/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 35 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza Studiu 
de fezabilitate cu elemente de DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţii ”Modernizarea transportului în municipiul Hunedoara prin investiții în transportul public 
ecologic– Coridorul de Est”. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.102/2019 se aprobă în unanimitate  
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La punctul 36 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza Studiu 
de fezabilitate cu elemente de DALI și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţii ”Modernizarea transportului în municipiul Hunedoara prin investiții în transportul public 
ecologic– Coridorul de Vest”. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.103/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 37 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Modernizarea transportului în 
municipiul Hunedoara prin investiții în transportul public ecologic – Coridorul Central” și a 
cheltuielilor legate de proiect. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.104/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 38 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Modernizarea transportului în 
municipiul Hunedoara prin investiții în transportul public ecologic – Coridorul de Est” și a 
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cheltuielilor legate de proiect. 
 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.105/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 39 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului ”Modernizarea transportului în 
municipiul Hunedoara prin investiții în transportul public ecologic – Coridorul de Vest” și a 
cheltuielilor legate de proiect. 

 
D-na Popa Mihaela: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.106/2019 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 40 al ordinii de zi . Diverse.   
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Înainte de a da cuvântul domnilor consilieri, vreau să vă mulțumesc pentru 

calificativul acordat astăzi și să vă spun că nu este un calificativ care mă reprezintă numai pe 
mine, ci este munca întregii echipe juridice din spatele secretarului și totodată să vă asigur că 
oricât de multă presiune ar încerca unii dintre dumneavoastră să pună pe mine, nu voi ceda. 
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Eu nu sunt pus aici să fac pe plac, ci să respect legea. Vă mulțumesc! 
Are cuvântul domnul Budae, cu răspunsul la interpelarea domnului Giurgiu, 

făcută în ședința anterioară.” 
 
D-nul Budae Radu – manager Spital Municipal ”Dr. Alexandru Siminonescu” 
Hunedoara: 
”Domnule primar, domnișoara viceprimar, doamnelor și domnilor consilieri. Am 

avut o interpelare din partea domnului consilier în ședința trecută a Consiliului Local, în care mi 
se cerea o statistică a detașărilor în Spitalul Municipal și se făceau niște afirmații vis – a – vis 
de concursul pe care l-am organizat în luna Decembrie pentru ocuparea  unor posturi de 
asistent medical. În formă scrisă, răspunsul l-am predat domnului secretar, o să-l și citesc. 
Statistica îmi spune așa: ”persoanele detașate existente în unitate la 01 Iulie 2016 – 81; 
persoane detașate după 2016 – 98, din care 3 personal superior; 29 de asistente, din care 15 
au luat concursul din Decembrie, 14 au plecat ”acasă”; Țin să menționez încă o dată, să fie 
clar pentru toată lumea, toate asistentele care nu au luat concursul au plecat ”acasă”. Nu mai 
sunt pe post de asistente, nici una. 34 de personal auxiliar – infirmiere, îngrijitoare, 
spălătorese; 15 registratori; 11 muncitori; 2 paznici. Acestea în condițiile în care de la preluarea 
mandatului am înființat pentru spitalul nostru patru structuri noi care aduc bani frumoși din 
contractul cu Casa (Județeană de Asigurări de Sănătate) și vorbesc de Dializă, de îngrijiri 
Paliative, de recuperare Neurologică, recuperare Ortopedică, plus punerea în funcțiune a cinci 
ascensoare noi, care și acelea trebuie, sunt muncitori care selectiv în perioada zilei, poate ați 
și văzut, este trafic mare, pentru persoane punem pe cineva în lift. Este mai bine și mai sigur 
pentru investiția mare care a fost făcută, să fie așa.  

Așa cum vă citeam, în momentul în care am preluat mandatul, exista un număr 
de 81 de detașați. Procedura aceasta, de a detașa pe posturi vacante sau vacantate de 
urgență și pentru care nu se poate, tehnic și repede, organiza un concurs, vine din urmă, de 
foarte mulți ani. Nu sunt de acord nici eu cu ea, pentru că trebuie să intrăm într-o normalitate și 
tocmai asta am făcut. În Decembrie am organizat concursurile pentru asistente, le-am adus la 
un numitor comun, din momentul acela nu s-au mai detașat și nu se va mai detașa nici o 
asistentă în Spital. Vom merge pe o politică de Resurse Umane predictibilă, asta însemnând 
că vom vedea nevoia cu o lună, două înainte, unde se va pensiona, cât putem să prevedem, 
pentru că sunt și situații în care sunt cazuri de boală, sunt cazuri în care pleacă, se relochează 
din oraș, dar încercăm să mergem predictibil pentru a nu mai detașa. Spitalul nostru are o 
echipă medicală și aici mă refer la medici foarte, foarte buni și nu o laud pentru că sunt medici 
în spitalul în care eu vremelnic sunt manager, asta este realitatea. Au fost și înainte, vor fi și 
după ce plec eu. Echipa medicală, la medici mă refer, trebuie dublată pentru a asigura 
performanța spitalului de echipă și calitativă și suficientă numeric de personal mediu sanitar și 
de personal auxiliar. Vreau să înțelegeți contextul în care funcționează un spital. Granița foarte 
simplă și foarte fină între un spital performant financiar și un spital care intră în datorii, în 
arierate, în imposibilitatea de a plăti salariile unor medici buni și a începe să o ia pe panta 
descendentă a evoluției sale. Practic, cheia întregului sistem sunt pacienții. Sistemul de 
finanțare în momentul de față, de la Casa Națională prin Casa Județeană(de Asigurări de 
Sănătate), este finanțare/pacient. Cu alte cuvinte, dacă în Spitalul Hunedoara vin pacienți 
mulți, se fac servicii, luăm bani de La Casă (Județeană de Asigurări de Sănătate), avem bani 
pentru salarii, avem bani pentru utilități, avem bani pentru buna funcționare. Pentru a veni 
pacienți în spitalul nostru, avem nevoie de încredere, de credibilitate și avem nevoie ca acești 
pacienți să aibă încredere în serviciile noastre din toate punctele de vedere, începând de la 
management, până la ultima infirmieră. Este foarte simplu, în momentul în care sau ar fi foarte 
periculos să intrăm pe panta descendentă, adică de a nu avea pacienți, fiindcă nu avem 
destule infirmiere pe secție ca să schimbe pacienții la timp, să rămână cum erau pe vremuri și 
fac aici o paranteză. Minimul istoric al spitalului, ca și personal mă refer, a fost undeva prin 
2010, 2011, undeva pe la 600. Când a fost celebra lege, era băgată în legislație, la 7 plecați 1 
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venit. Îmi spun colegii din spital mai vechi, că a fost infernal. Era o asistentă care făcea 2,3 
secții, o infirmieră la fel. Vă imaginați, pacienții care sunt internați într-o asemenea secție 
așteaptă rândul să vină infirmiera sau asistenta un timp foarte mare de așteptare.  

În momentul în care nu mai avem adresabilitate, nu mai avem încredere, nu mai 
oferim servicii și servicii mă refer de la cele medicale și la cele conexe actului medical, 
începând de la orice. De la ascensoare, de la primire, de la infirmiere, de la registrator, tot. În 
momentul acela intrăm pe parte descendentă. Nu mai avem pacienți, nu mai avem contract 
suficient de bun cu Casa, în momentul acela nu o să mai putem da salarii, nu o să mai putem 
da sporuri pe care medicii le așteaptă și care alte spitale performante financiar, le pot oferi și 
începe migrația de personal. În mandatul meu, așa ceva nu vreau să se întâmple. Noi 
încercăm să ne dezvoltăm, atât calitativ și sunt de acord, întotdeauna va fi loc de mai bine, cât 
și cantitativ, adică să dezvoltăm servicii noi. Am făcut Dializa, am preluat deja 20 de pacienți 
dintre cei 32 care sunt înscriși în Hunedoara. O să facem eforturi, anul acesta sper, să găsim 
resursa bugetară să-i preluăm și pe ceilalți 12 să nu mai facă naveta la Deva. Este greu pentru 
ei, pe lângă boala pe care o au, să facă și naveta. 20 deja, sunt preluați. Am făcut structura de 
Paliatii și am mai făcut structurile de care vă spuneam că le-am făcut.  

Asta este statistica, asta a fost justificarea detașărilor și încă o dată vă spun, vom 
merge spre o politică de personal predictibilă. Am terminat cu asistentele. Nu se mai face nici o 
detașare din Decembrie. Nu se va mai face. Am terminat acum, ați validat dumneavoastră prin 
vot, șefii de secție, am terminat. O să începem cu infirmierele, la fel. Vom aduce la un numitor 
comun, la zero, nu se mai face în momentul acela nici o detașare. Dar lucrurile acestea nu pot 
fi făcute abrupt, trebuie făcute calculat și asigurând continuitatea actului medical. Asta este 
prima parte a interpelării, am depus – o  si în formă scrisă la secretariat. 

 Urmează o altă parte care pe mine personal, ținând cont de domnul consilier 
care, din punctul meu de vedere și ținând cont de background-ul profesional pe care îl aveți și 
expertiza anterioară, amândoi am condus unități să zic așa, sau unități la nivel județean ale 
unor multinaționale în domeniul financiar, mă așteptam la niște întrebări, mai tehnice și mai la 
obiect din punctul acesta de vedere. De exemplu, poate m-ați fi putut întreba evoluția 
financiară a spitalului în perioada aceasta. Nu m-ați întrebat, dar o să vă spun eu. Spitalul la 31 
Decembrie și sunt cifrele publice, 2015 că luăm an de referință, era zero. Nu avea nici un 
excedent. În anii aceștia, spitalul are 5,4 milioane de lei excedent net. Adică excedentul după 
ce se scad toate cheltuielile la toate facturile. 5,4 milioane de lei. Sunt mai multe exerciții 
financiare, dacă discutăm de ani buni, cred eu, lucru care ne permite să facem investiții în 
aparatură, lucru care o să-l și facem anul acesta și lucru care ne permite să ne dezvoltăm. Din 
punctul meu de vedere, așteptările mele acestea erau. Nu la o atitudine, vă rog să mă scuzați, 
oarecum politicianistă și vă și spun de ce. Îmi reproșați că nu m-am dus la Școala Națională.” 

 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Nu, nu. Îmi pare rău. Vă rog mult de tot să citiți interpelarea mea. Nu v-am 

reproșat lucrul acesta. Am spus că dumneavoastră ați fost acolo și că ar fi bine ca și cei care 
vin să prezideze viitoarele concursuri, să vină tot de acolo de unde dumneavoastră v-ați luat 
atestatul. ” 

 
D-nul Budae Radu – manager Spital Municipal ”Dr. Alexandru Siminonescu” 
Hunedoara: 
”Domnule consilier, dacă mă lăsați, vă spun.” 
 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu a fost așa. Vedeți că e transcriptul ședinței. A fost invers.” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Chiar vă rog, mult de tot.” 
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D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Uitați-l, că îl are în față. Îl citește.” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Chiar vă rog, mult de tot. Haideți, uitați-vă pe transcript.” 
 
D-nul Budae Radu – manager Spital Municipal ”Dr. Alexandru Siminonescu” 
Hunedoara: 
”Dacă îmi mai dați două minute, o să închei și o să vă și spun.” 
 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Deci acuzația era, de ce v-ați dus acolo, da? Că așa scrie. De ce v-ați dus acolo 

și ați luat de la domnul, cum îl cheamă? Domnul deputat, cum îl cheamă? Buicu.” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
Asta este altceva. Am spus de la bun început…” 
 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Asta este acuzația adusă de…” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Nu, nu este acuzație. A fost o întrebare. De ce l-ați luat pe domnul Buicu și nu…” 
 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu, nu. Citim de pe procesul – verbal al ședinței.” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Corect, exact. Haideți să îl mai citim o dată.” 
 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Este simplu. Domnul manager, vă rog să răspundeți de ce ați făcut asta.” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Haideți să mai citim o dată, să nu mai dezinformați. Haideți să mai citim o dată.” 
 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Eu nu dezinformez. Are textul în față.” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Tocmai de aceea, mai citiți o dată, vă rog mult de tot.”   
 
D-nul Budae Radu – manager Spital Municipal ”Dr. Alexandru Siminonescu” 
Hunedoara: 
”Dacă îmi dați voie, o să vă ofer răspunsurile și o să vedeți că o să fie foarte 

concludente. Mă întrebați de ce nu m-am dus la Școala Națională.” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Nu v-am întrebat asta, vă repet. Acest lucru nu este o întrebare. Am spus că ați 

fost la Școala Națională…”  
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D-nul Budae Radu – manager Spital Municipal ”Dr. Alexandru Siminonescu” 
Hunedoara: 

”Și de ce nu poate aceiași instituție…” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Exact. De ce nu poate aceiași instituție să vină și ați apelat la domnul Buicu.” 
 
D-nul Budae Radu – manager Spital Municipal ”Dr. Alexandru Siminonescu” 
Hunedoara: 
”Dacă mă lăsați să vă spun, o să vă explic. Prima mea opțiune a fost Școala 

Națională de Sănătate Publică. Am întocmit documentele care dovedesc, prin delegație cu 
domnul director general Vlădescu. Răspunsul a fost ”nu”. Școala Națională, nu vine și nu face 
comisii pentru concursurile de asistent. A fost prima opțiune. A doua opțiune, a fost la Spitalul 
Fundeni. Nu am găsit înțelegere și vă și spun de ce. Legislația nu permite plata unei comisii 
externe. Nu permite. Acum este în proiectul de lege, o să prevadă posibilitatea de a plăti o 
comisie externă tocmai pentru a evita, ca aceste concursuri să se facă local, nu prevede. Am 
încercat la Fundeni, nici de acolo și îi înțeleg. Omenește îi înțeleg. Să vină patru, cinci zile în 
Hunedoara, medici, profesori universitari, cam greu.  

Și acum o să vă spun, dacă aveți răbdare, un story. Să vă spun cu domnul Buicu. 
Eram manager deja, de vreun an. Într-o dimineață intră la mine în birou o doamnă în vârstă în 
negru cu un domn. Tocmai îi murise soțul și tatăl. Prima dată l-am văzut atunci. Și mi-a spus 
atât: ”vreau să vă strâng mâna pentru actul medical care se face în spitalul dumneavoastră, 
pentru echipa medicală, pentru toți ceilalți. Sunt Florin Buicu, deputat PSD, președintele 
Comisiei de Sănătate. Atunci l-am văzut. Atenție, tatăl dânsului murise cu o zi înainte în spital 
și avea cuvinte de laudă pentru noi. Și mi-a spus așa: ”dacă vreodată, instituțional pot să vă 
ajut, o să o fac cu drag.” Mi-a dat cartea de vizită și a plecat. După cele două încercări, la 
Școala Națională și la Fundeni, îmi trebuia o comisie, cât de cât externă. Nu puteam să fac 
concurs cu oameni din spital sau din zonă. L-am sunat pe domnul deputat, președintele 
Comisiei de Sănătate și mi-a spus așa: ”ok, vorbesc eu la Târgu Mureș și aduc o comisie de 
elită” și vă spun că de elită a fost. A fost doctorul Janos Szederjesi, un ATI-ist de renume, 
directorul medical al Spitalului din Târgu Mureș, a fost domnul Moldovan, este șeful DSP 
Mureș, doamna doctor Dana Ciană, este conducător de lucrări la Târgu Mureș. Nici măcar de 
la Ordinul Asistenților, nu am fost de acord să aduc de la Deva, fiindcă știți, toate asistentele 
care fac școala în Hunedoara au tangență cu Ordinul de la Deva. Am vrut să evit și asta. L-am 
adus pe domnul Timofte, președintele Ordinului Național. Adică am încercat să externalizez 
total. Să nu fie loc de interpretări. Nu puteam face mai mult. Am făcut maxim posibil să asigur 
transparență, cât se poate de accentuată. Domnul primar întotdeauna mi-a cerut: ”să faci cât 
de transparent poți. Încearcă să nu fie nimeni din zonă” și are dreptate. Hunedoara este un 
oraș mic, este mai bine așa. Acesta a fost motivul pentru care am ajuns la soluția Târgu Mureș. 
Încă o dată vă spun, pe domnul deputat Buicu l-am cunoscut într-o ipostază, v-am spus.” 

 
D-na președinte – Popa Mihaela: 
”Vă mulțumim. Domnul Giurgiu este în regulă, va-ți lămurit?” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Pot să răspund?” 
 
D-na președinte – Popa Mihaela: 
”Da.” 
 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
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”Văd că ați insistat foarte mult chiar pe partea politicianistă a domnului Buicu, 
care era o simplă întrebare. De ce dânsul care este membru marcant PSD și nu altcineva.” 

 
D-na președinte – Popa Mihaela: 
”Tocmai v-a explicat.” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Corect. Asta am spus și eu. Sper că ați înțeles.” 
 
D-na președinte – Popa Mihaela: 
”Haideți să nu ne repetăm.” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Vă rog mult de tot, mă lăsați să continui? Mulțumesc. Asta era o singură 

întrebare. Întrebarea de bază și întrebările de bază la care nu ați răspuns încă, sunt cele 
legate de detașări. De exemplu, am înțeles că dumneavoastră detașați fiindcă există o nevoie, 
dar cum o identificați? Detașarea aceasta? Adică mergeți undeva și vedeți pe cineva și 
spuneți: ”a da, este un om deosebit, îl detașez la spital”. Care sunt firmele de unde ați detașat? 
Mi-ar fi plăcut, dacă tot vorbim de corporații să știu și eu care a fost cazuistica și numărul de 
internați în 1999, comparativ cu 2019. Da? Să facem o comparație, să vedem. Numărul de 
personal de atunci, cu numărul de personal de acum. Am făcut o interpelare prin 2017, legat 
de personalul, infirmierele din spital care erau, cineva mi-a povestit, când era infirmieră, că 
este una singură pe un salon și mi-a spus: ”mai am nevoie de ajutor.” Da? Și nimeni nu mi-a 
spus absolut nimic. Nu mi-a dat nici un fel de răspuns. De asemenea ați spus că sunt cazuri în 
care oamenii sunt foarte importanți și trebuie să rămână până găsiți dumneavoastră un 
înlocuitor. De acord cu dumneavoastră, acolo unde este valoare trebuie păstrată și căutat 
înlocuitorul cu grijă. Dar sunt cazuri în care, prelungiți perioada de pensionare și cu trei ani de 
zile. Adică, în trei ani de zile nu ați găsit pe cineva care să înlocuiască și nu mă refer la cadrele 
medicale. Mă refer la cele care nu sunt medicale. Sunt o mulțime de probleme la care aș fi 
dorit un răspuns, nu vag ci exact. Faptul că dumneavoastră, că în timpul dumneavoastră 
spitalul a ajuns la un profit important, palpabil, jos pălăria, vă felicit pentru asta dar nu despre 
asta era vorba, fiindcă asta o știam. Asta o accept și o respect, altele erau întrebările. Eu 
aștept în continuare să veniți cu o informare cât se poate de exactă, exhaustivă, să-i spunem. 
Mulțumesc.” 

 
D-na președinte – Popa Mihaela: 
”Domnul Budae, dacă mai vreți să adăugați ceva.” 
 
D-nul Budae Radu – manager Spital Municipal ”Dr. Alexandru Siminonescu” 
Hunedoara: 
”Cred că domnul consilier încurcă puțin nevoia. Nevoia este a spitalului și nevoia 

de resursă umană noi o identificăm la noi în ograda noastră. Adică, în momentul în care un șef 
de secție vine și face referat, că mai are nevoie de atâta personal, pe anumite categorii, asta 
este nevoia. V-am spus și la început, există o bază de date cu C.V.- uri, nu de pe vremea 
noastră, de mult timp, în spital, există o bază de date la Resurse Umane, în care sunt C.V. – 
uri. Acolo sunt oameni care au făcut practică în spital, sunt oameni care au făcut voluntariat și 
acolo se accesează când este nevoie de resursă pe termen limitat. Așa s-a făcut dintotdeauna, 
așa s-a făcut și până acum. Eu lucrul acesta o să-l stopez. Am și început. V-am spus. Adică 
îmi spuneți ceva și eu o să fac. Da, o să aduc la un numitor comun, la zero, toate.” 

 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
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”Este perfect pentru că asta am și solicitat. Deci este perfect.” 
 
D-nul Budae Radu – manager Spital Municipal ”Dr. Alexandru Siminonescu” 
Hunedoara: 
”Am terminat cu asistentele, am terminat cu șefii de secție, începem cu 

infirmierele. Facem concurs și din momentul acesta nu se mai face nici o detașare.” 
 
D-na președinte – Popa Mihaela: 
”Mulțumim frumos. Domnule Giurgiu o să primiți lămuriri.” 
 
D-na Fărcaș Bianca Magdalena: 
”Dacă îmi permiteți o mică completare la domnul manager. Vreau să-l asigur pe 

domnul consilier Giurgiu Bogdan, că toate aceste solicitări ale șefilor de secție se fac în 
baremul și în normativul aprobat de către Ministerul Sănătății. Da? Deci nu există nimic în plus. 
Mulțumesc.” 

 
D-na președinte – Popa Mihaela: 
”Mulțumim și noi. Dau cuvântul domnului consilier Jitian.” 
 
D-nul Jitian Simion: 
”Mulțumesc. Două probleme scurte. O problemă legată de localitatea Boș. În 

urmă cu nu știu câți ani, patru, cinci, s-a făcut o turnare de covor asfaltic care a mers cred 
până în sus de Ciulpăz. A existat în Boș o porțiune cam de câțiva zeci de metri, cam în dreptul 
căminului cultural, unde la momentul respectiv, asfaltul a fost foarte bun și s-a întrerupt 
turnarea exact pe aceea porțiune. În momentul actual, au apărut fisuri și gropi. Practic ar trebui 
destul de urgent intervenii, dacă se poate pentru că zilnic coboară mașini de mare tonaj și pe 
măsură ce trece timpul, acele gropi vor fi mai mari și cheltuielile de replombare vor fi probabil 
mai mari. Tot legat de problema aceasta de gropi în asfalt, am fost sesizat și am și constatat că 
drumul spre Teliuc este făcut destul de ”praf”. Cred că și acolo toți cetățenii care merg spre 
proprietățile pe care le au la Cinciș, trebuie să beneficieze de un drum cât de cât bun ca să 
poată să ajungă. Știu că este porțiunea de drum care ține de Primăria noastră. Mulțumesc.” 

 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Ieri am avut o discuție cu vicepreședintele Consiliului Județean. Au mai fost 

ridicate probleme de drumuri care sunt pe raza administrativ – teritorială a noastră, dar sunt în 
subordinea Consiliului Județean de fapt. Am și rugat, în afara faptului că am făcut instituțional, 
am discutat și personal și i-am și transmis ca interpelare consilierului Județean din Municipiul 
Hunedoara de la PSD, care va ridica problema, inclusiv cu faptul că pe drumul de Boș încep 
să cadă pietrele de acolo din zona respectivă, că dorim o toaletare adecvată a drumului pentru 
că avem probleme cu mijloacele noastre de transport în comun, deci este o problemă de 
Consiliu Județean, noi o monitorizăm și evident că ne interesează, nu doar să fie transmisă, ci 
să fie și rezolvată.” 

 
D-na președinte – Popa Mihaela: 
”Mulțumim. Domnule Scurtu, poftiți.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”În legătură cu vânzarea locuințele din blocurile ANL, am câteva întrebări. Din 

câte știu eu, urma să se pornească procedura pentru vânzarea acestora. Aș dori să întreb 
compartimentul de specialitate în ce stare se află procedura de scoatere la vânzare și cam de 
când se preconizează că vom avea primele contracte supuse aprobării Consiliului Local? 

 În altă ordine de idei, noul bloc ANL va fi finalizat anul acesta? M-au întrebat 
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niște cetățeni. Bănuiesc că sunt foarte mulți tineri care au nevoie de locuințe și abia așteaptă 
acele blocuri. 

 Pentru optimizarea activității Consiliului Local și a Primăriei Hunedoara, am 
câteva idei. Puteți să le luați ca și interpelări, cereri sau opinii politice, cum doriți 
dumneavoastră. Domnule primar, în 31 august 2018 la ședința ordinară am avut pe ordinea de 
zi, apropos de ce spunea domnul Bădin că nu au fost scoase de pe ordinea de zi, au mai fost 
scoase. De exemplu punctul acesta, proiectul cu numărul 16, a fost scos de pe ordinea de zi. 
În acest proiect era vorba de transmiterea dreptului de concesiune, asupra unui teren de 192 
mp, către societatea T&O Prodcom, de la societatea Probeni DOR COM SRL. Analizând la 
Comisia de comerț, când am analizat atunci, am stat și m-am mai gândit zilele trecute, 
societatea nu și-a respectat clauzele contractuale. Obiectul contractului de acolo îl constituie 
concesionarea pe o perioadă de 49 de ani a terenului în suprafață de 192 mp, strada George 
Enescu, nr. TOPO 2064/55/39, nr. cadastral 1797, în vederea construirii unui spațiu comercial 
P+1, conform Planului Urbanistic de Detaliu aprobat. Construcția trebuia să fie finalizată într-un 
an de zile, din 2007 până în 2008. Acest lucru nu s-a întâmplat. Este vorba despre spațiul pe 
care îl știe toată lumea de la TOMAS EXIM, de la sensul giratoriu de la fosta cantină. Are o 
terasă de 90 mp, terasă în aer liber, nu a băgat nici un ban acolo. Are un chioșc din 1991 de 
aluminiu care este revopsit, cu o suprafață de 37 mp și o terasă închisă, nu știu exact anul, cu 
o suprafață de 57 mp. Totalul suprafeței este de 192. Eu cred că este o mare problemă. Sunt 
chioșcuri în oraș, știe toată lumea, care nu plătesc concesiunea la un chioșc de aluminiu din 
1991, neinvestit 0 lei, da? Deci 0 lei. Ai terasă în aer liber, pui niște umbrele și să rămână 
contractul de concesiune. Eu m-am mai gândit și cred că ar trebui să înceteze acest contract 
de concesiune, asta depinde de Primăria Municipiului Hunedoara, pentru că SC Probeni DOR 
COM SRL nu și-a respectat obligațiile contractuale. Considerați aceasta ca pe o interpelare, vă 
rog, până la următoarea ședință, să primesc un răspuns.” 

 
D-na președinte – Popa Mihaela: 
”Se poate și la Diverse de la următoarea ședință Ordinară.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Știu. Zic și eu. Mai am și alte puncte, cum l-am auzit și pe domnul Giurgiu de doi 

ani de zile, îl tot aud cu propunerile și cu punctele pe ordinea de zi, cred că ar trebui să mă 
ascultați și pe mine, nu? Eu așa cred. Am o problemă. Am avut o doamnă care a venit în 
audiență. A depus foarte multe cereri. Din 2016, 2017, foarte, foarte multe. Pe site-ul Primăriei, 
m-am uitat, are o cerere din 2016. Apare ca și rezolvată. Rezolvată favorabil. Cererea a fost 
către Administrația Piețelor, că doamna are un spațiu P+1 la Piață.” 

 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Cred că ar trebui să nominalizați ca să se poată ști exact și verifica.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Piața Obor, zona platou, am trecut-o pe doamna în Registru la audiență.” 
 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Numele persoanei ca să știe domnul director de la Piață, în concret. 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Nu știu exact societatea.” 
 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Să se știe concret pentru cine și pentru ce faceți lobby.” 
D-nul Scurtu Raul: 
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”Am să vă spun. Mă uit în registru și sigur că da.” 
 

D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Așa cu caracter general…” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”I s-a precizat că este oportun. Vreau să vă întreb, la cealaltă adresă de pe 

strada George Enescu, dânsa are P+1, cere un contract de concesiune, a investit niște bani.” 
 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Este închiriere. Sunteți în confuzie, domnule consilier. Este închiriere. Este o 

diferență între închiriere și concesiune, dacă studiați puțin legea.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Da, înțeleg. Dacă discutăm, totuși un P+1 cu o închiriere și un chioșc cu o terasă 

în aer liber într-o concesiune, nu cred că este ok. Deci din punctul meu de vedere ar trebui să 
intrăm de la A la Z, cu alfabetul pentru toată lumea, domnule primar ca să fie puțin mai ok. 
Omul nu mai are credibilitate. Se depun cereri și nu se soluționează.” 

 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dacă îmi permiteți domnule consilier să vă răspund prompt. Dacă 

dumneavoastră considerați că este oportun un asemenea proiect, eu vă rog frumos,  în calitate 
de consilier să depuneți un proiect de hotărâre și eu mă voi pronunța din punct de vedere 
juridic, dacă este legal sau nu este legal. Ca să terminăm o dată cu povești din astea, că unul 
vrea una, unul vrea alta. Secretarul și Compartimentul Juridic ce va pronunța, ca să nu spun 
acum că se poate sau nu se poate. Nu mă antepronunț. La momentul când veniți cu proiectul 
de hotărâre, eu o să pun viza de legalitate dacă se poate și dacă nu, o voi motiva.” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
”Vă mulțumesc mult. Vreau să vă întreb. Am văzut că Poliția Locală umblă după 

pufuleți, eu știu, după tot felul de controale la firme pentru expirări, eu știu, așa am văzut pe 
Facebook. Nu m-a prins. Că nu vând pufuleți. Am văzut că are acest drept? Eu știu că alt 
organ... Vă întreb domnule secretar, nu știu.” 

 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Există o împuternicire pe legea 12/1990, dacă cunoașteți legea 12/1990, cu 

privire la săvârșirea faptelor de comerț, prin care și Poliția Locală, împuterniciții primarului și 
anumiți polițiști locali pot să verifice ce intră în competența lor și bănuiesc că nu încurajați 
vânzarea de mărfurilor alterate.” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
”Nu. Doar v-am întrebat.” 
 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Și eu vă răspund. Bănuiesc că nu încurajați și eu chiar felicit Poliția Locală.”  
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Eu știam că este Protecția Consumatorului.” 
 

D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Este și Protecția Consumatorului, este și Poliția Română, este și DSP, dar din 

păcate își face Poliția Locală treaba în zona chioșcurilor de pe lângă licee unde se 
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comercializează produse expirate. Vă putem pune la dispoziție procesele – verbale prin care 
s-au constatat acele produse expirate, negru pe alb. Adică cu poze, cu tot ce necesită și 
bănuiesc că nu încurajați vânzarea de produse expirate.” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
”Aș dori să întreb cum putem să rezolvăm într-un fel sau altul problema mașinilor 

abandonate din Municipiul Hunedoara. De exemplu la Profi, peste drum de Profi, este o dubiță 
acolo și o mașină care pur și simplu este ruginită, îi cad și roțile.” 

 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Poliția Locală face demersuri pentru aprobarea prin hotărâre de Consiliu a unui 

regulament cu privire la ridicarea acestor mașini. Este dispoziție dată de către domnul primar. 
În curând o să aveți pe masă acest proiect de hotărâre.” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
”Vreau să vă mai întreb pe dumneavoastră domnule Secretar. Am mai multe 

întrebări.”  
 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Vă ascult.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Am dat amenzi pentru coșuri de gunoi.” 
 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”A dat Poliția Locală, nu dumneavoastră.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Poliția Locală, da. Primăria.” 
 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Dumneavoastră doar ați aprobat cuantumul sancțiunilor.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Primăria, sigur că da. Vreau să vă întreb. La fostul chioșc de înghețată de la 

Park Place, unde domnul Palcău tot intra în discuții, nu a avut autorizație de funcționare. Acolo 
nu s-a dat amendă? Este grav.” 

 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Ca să lămurim. Nu este atributul secretarului să dea sancțiuni contravenționale, 

o să transmitem domnului director.” 
 
D-nul Scurtu Raul: 
”Am avut o discuție cu dumneavoastră pe tema asta. Nu s-a ridicat. Deci chioșcul 

nu s-a ridicat și pur și simplu a funcționat fără autorizație, fără contract.” 
 
D-nul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Domnule consilier, o să vă pun la dispoziție fișa postului să vedeți că nu intră în 

atribuțiile mele dar o să transmit Compartimentului de specialitate pentru a vă răspunde în timp 
util.” 

 
D-nul Scurtu Raul: 
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”Am înțeles. Mulțumesc. Atât am avut.” 
 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
”Mulțumesc. Fiindcă nu este domnul primat de față, mă voi adresa domnișoarei 

viceprimar. În decursul anului trecut, v-am rugat să nu uitați de locuitorii străzilor Funicularului, 
Prunilor, Urcușului și Mihai Vulcănescu ce au solicitat nivelarea drumurilor și pietruirea lor cu 
prundiș. Sper din toată inima ca în această primăvară, locuitorii zonelor sus menționate să 
primească drept cadou din partea Primăriei nimic altceva decât îndeplinirea dorințelor 
exprimate de a avea condiții decente de deplasare pe străzile unde locuiesc, mai ales că o 
vreme ploioasă sau zăpada ce a fost le îngreunează grav accesul spre propriile case.  

La punctul 2, am văzut că mulți angajați ai societății Salub poartă mănuși când 
fac diverse activități și am dorința ca aceste mănuși să fie purtate și când golesc coșurile de 
gunoi, deoarece este complet neigienic ca toate deșeurile să fie prelucrate cu mâna goală, 
mână cu care angajatul poate atinge diverse obiecte în unitățile de alimentație publică și nu 
numai.  

La punctul 3. O dată cu apariția pietonalei, traficul de pe Bulevardul Republicii și 
Dacia a suferit modificări majore. Prin urmare, pentru a fluidiza circulația pe cele două artere, 
vă propun ca la intersecția lor semaforizată să modificați timpii de așteptare, deoarece tot 
traficul ce merge pe Corvin sau ce mergea pe Corvin, acum este nevoit să treacă prin 
Republicii iar semaforul are un timp de așteptare mai mare pentru Dacia, comparativ cu 
Republicii. Egalarea timpilor mi se pare o soluție simplă și viabilă. De asemenea, se poate 
pune un semn de circulație cu parcarea interzisă pe Dacia cam la 50 m de intersecție, 
deoarece din cauza mașinilor parcate pe partea dreaptă nu se poate vira la dreapta pe 
Republicii fără a mai aștepta la semafor.  

La ultimul punct domnule primar, Poliția Locală este o instituție ce trebuie 
respectată de hunedoreni și care să degaje încredere în rândul populației, iar mulți membrii ai 
Poliției au avut de-a lungul timpului chiar atitudini civice cu impact pozitiv asupra orășenilor. De 
aceea vă rog să întrerupeți conflictul cu domnul Gabriel Gânțăgan fiindcă aruncă o pată 
asupra instituției la care fac referire. Citind postarea pentru care a fost amendat, îmi dau 
seama că șeful Poliției Locale s-a aventurat într-o dispută ce are caracter personal, iar acest 
aspect este cauzator de prejudicii de imagine. Vă rog să luați măsurile necesare, astfel încât 
asemenea evenimente să nu se mai repete. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”O să ținem cont într-adevăr de timpul de așteptare. Chiar este bună ideea. 

Discutăm cu cei care fac mentenanța și să vedem cum o recalibrare acolo. Transmitem 
Salubului, inclusiv problema cu strada Prunilor și Funicularului. Cât privește ceea ce scriu câte 
unii pe Facebook, îi privește. Cum mă privește și pe mine ce scriu pe Facebook și îmi și asum. 
Conflictul de care discutați, nu este un conflict. Este o aplicare a legii pe care o face șeful 
Poliției Locale și își asumă acest lucru, pentru că dacă încalcă legea cu siguranță are 
probleme el și angajații domniei sale la rândul lor. Nu intervin niciodată. Nu intervin nici să 
amendeze, nici să nu amendeze. Vă subliniez încă o dată, celor care postează fără să 
cunoască legea. Primarul nu are atribuții de a da amendă și nu cred că există un primar în țară 
care să își permită să-i dispună șefului Poliției Locale să nu amendeze pe cineva sau să 
amendeze, că nu ști pe urmă ce ți se poate întâmpla. Fiecare își respectă fișa postului. Dacă 
într-adevăr șeful Poliției Locale a considerat că este jignit și că este acoperit de lege prin 
aceea amendă pe care a dat-o celui care a scris, probabil că Instanța, bănuiesc că respectivul 
domn a contestat în Instanță amenda, nu? procesul verbal, că ai dreptul ca în 15 zile, eu sunt 
absolut convins că l-a contestat în Instanță ca să-și dovedească, cu toate că nu-i corect ce 
spun, dar să dovedească nevinovăția. Că asta ne-am obișnuit să spunem toți. Deci chiar cred 
că Instanța îi va face dreptate. Sunt absolut convins că procesul verbal a fost contestat în 
Instanță și bănuiesc că îi va da dreptate dacă este nevinovat. În cazul în care l-a plătit, 
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recunoașterea vinei, nu? Dar probabil că l-a contestat. Mulțumesc. 
 În rest, domnule Giurgiu vă mulțumesc pentru aprecierile la adresa Poliției 

Locale și să știți că este și meritul dumneavoastră, al tuturor în egală măsură pentru faptul că 
se implică din ce în ce mai mult. Am spus de nenumărate ori, că eu pot să fiu de acord cu un 
punct de vedere când cer ei norma de hrană, de exemplu sau uniforme sau stații de emisie – 
recepție sau o nouă locație pentru dispecerat, dar dacă Consiliul Local nu aprobă, se intre în 
conflict ca la Deva. Ați văzut, la Deva este un conflict pe tema normei de hrană și așa mai 
departe cu primarul. Consiliul Local a aprobat, ei trebuie să dovedească utilitatea în 
respectarea legii, evident de către toată lumea și de către comercianții care pun în vânzare 
produse expirate și au dreptul să controleze. Da, este pe lege. Altfel era un abuz, sigur. 
Mulțumesc.” 

 
D-na președinte – Popa Mihaela: 
”Mulțumim. Doamna Băloiu, vă rugăm.” 
 
D-na Băloiu Maria: 
”Am niște probleme pe care mi le aduc cetățenii. 1. Fostul GPL de lângă cofetăria 

Select, care este într-o accentuată stare de degradare, geamurile sparte, pereții cu fum, 
obiecte arse. Ce spun cetățenii? Să dărâmăm! Cu ce soluție vin eu? Să identificăm 
proprietarul, îl chemăm în instanță, sau îl somăm, sau dacă s-a epuizat perioada aceea de 5 
ani conform căreia s-a dizolvat obiectul de activitate al clădirii, îl dărâmăm. 

2. Clădirea lui Șerdean de lângă Poșta nouă, argumentația similară primeia.  
3. Mă întreabă cetățenii, ce facem cu punctele termice? Premiza de la care 

pornesc eu, dat fiind faptul că Hunedoara este descentralizată termic, care e logica punctelor 
termice? Nu mai au obiect de activitate. Ce facem? Mulțumesc!” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”În legătură cu clădirea unde a mai rămas în picioare acea stație de GPL, este 

acționat în instanță, deja suntem pe finalizarea procesului, exact pe ceea ce ați intuit și dvs.. 
Clădirea la Poșta nouă, o să ne gândim. Este o clădire privată, pe partea cealaltă 

nu poate să rămână nefinalizată, dacă există și o interpelare, noi nu ne-am sesizat în timpul 
acesta, iată că avem o sesizare și o să studiem și problema asta. Știu că era în tratative să o 
vândă Parohiei, ceva de genul acesta. 

Punctele termice, nu mai sunt multe puncte termice, ele sunt vândute. Cred că 
aproape toate sunt vândute cetățenilor.” 

 
D-nul Ardelean Daniel: 
”D-le primar, în ședința anterioară am cerut din partea consilierilor PNL difuzarea 

on-line pe rețelele de socializare și pe site-ul primăriei a ședințelor de consiliu. Ne puteți da 
relații cu privire la acest punct?” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Am propus biroului de comunicare achiziționarea aparaturii necesare de către 

primărie, nu o facem de pe telefonul particular al angajatului. Evident știți Președintele țării 
încă nu a semnat bugetul. Din momentul în care semnează bugetul putem să facem o achiziție 
și propunerea dvs. va fi pusă în aplicare.” 

 
D-nul Ardelean Daniel: 
”Bun. Un al doilea punct. Am asistat la raportul de activitate al d-lui secretar și 

calificativul acordat a fost FOARTE BINE. Tot așa consilierii PNL, am dori, în cazul în care este 
nevoie și de o hârtie în scris, o să facem o  hârtie în scris, un raport de activitate al d-nei city-
manager. Se poate până la ședința din martie la ordinară?” 
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D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Veți primi un răspuns și pe această temă.” 
 
D-nul Bădin Ion: 
”Aveam emoții pentru că era sfârșitul lunii și zic oare chiar așa de bine o fi lucrat 

primarul municipiului Hunedoara încât guru PNL-ului de aici Petre Lucian Gherman nu i-a găsit 
nimic? Da de unde? Iată că a găsit. Ieri postează pe toate grupurile de pe rețelele de 
socializare, mai lipsea să scrie pe trotuar și pe zebră. S-a zis cu libertatea de exprimare în 
Hunedoara. Bobouțanu a amendat un cetățean cu 1000 RON, pentru că l-a criticat pe 
facebook. Apropo că a adus aminte și colegul Giurgiu, o să-i spun și dânsului că văd că-i ține 
isonul acuma lui Gherman.  

Păi ce să înțeleg din treaba asta? Că dacă parchez mașina pe zona verde, văd 
că d-nul Giurgiu a încercat să facă un trafic de influență prin cuvântul pe care l-a avut cu acel 
cetățen, nu știu cum îl cheamă, ceva cu ”G”, nu vreau să-i fac reclamă, nu trebuie aplicată 
legea? Eu zic că trebuie aplicată legea. Trebuie să aplicăm legea împotriva tuturor celor care 
nu o respectă. Acuma vine primăvara și chiar l-aș ruga pe d-nul primar să intensifice Poliția 
Locală raidurile în oraș, că încep mâncătorii de semințe să iese, că a venit căldura și o să 
avem numai semințe pe jos. Vreau să vă spun, legat de treaba asta că în 1981 am fost într-o 
excursie în fostul URSS la Riga. La Riga am vrut să-mi aprind o țigară pe stradă, eram cu 
ghidul rus, și mi-a zis: tovarășul Bădin, nu e voie, sunt locuri special amenajate în care să se 
fumeze. Dacă fumam pe stradă și aruncam pe stradă pe jos, riscam să mă amendeze miliția 
de atunci. Cam așa ar trebui să se întâmple și aici. Trebuie aplicată legea pentru că numai așa 
ne putem civiliza. Mucuri de țigări, parcări, și eu dacă parchez aiurea pe zona verde risc să fiu 
amendat. Nu mă duc să-i spun: nenea vezi că sunt consilier și nu mă amenda, din contră 
trebuie aplicată legea ca să avem un oraș cum trebuie și să fim civilizați. 

D-nul Gherman, ce are una cu alta? Dacă poliția locală, doar nu primarul l-a 
amendat pe respectivul cu 1000 de lei, l-a amendat poliția locală, a aplicat legea. Doriți să nu 
mai aplicăm legea? Apropo de treaba asta, d-nul Giurgiu, dvs. spuneți că ați făcut-o sub formă 
de glumă, că ați postat și dvs., că dacă l-ați văzut pe d-nul Gherman, ce ați zis: haideți că nu 
sunt nici eu mai fraier, tot ieri...acuma nu știu că nu m-am uitat la ceas. Grijă mare, că primarul 
pentru a continua lucrările la pietonală a început să dea amenzi celor care...tot pe facebook 
scrie, spunea colegul nostru Bogdan Radu Giurgiu. Și într-un comentariu, că sunt vre-o 28 de 
comentarii, din cei care citesc mulți mușcă, că nu știu, măi așa face primarul, dar mai jos zice 
d-nul Giurgiu: vezi că am spus-o sub formă de glumă, cu pietonala ne e așa.” 

 
 D-na Popa Mihaela: 
 ”Deci d-nul Bădin, vă rog frumos mai concret.” 
 
D-nul Bădin Ion: 
”Mai concret, nu mi se pare normal să dezinformăm nici din partea lui guru dvs. 

pe care îl doresc în continuare candidat la primăria municipiului Hunedoara în 2020 din partea 
PNL-ului.” 

 
 D-na Popa Mihaela: 
 ”Are un nume totuși.” 
 
D-nul Bădin Ion: 
”D-nul Gherman Lucian, am zis, nu-l repet de multe ori că îi fac reclamă și nu e 

bine, pe urmă crește în sondaje.” 
 
D-na Popa Mihaela: 
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”Guru e în Tibet.” 
 
D-nul Bădin Ion: 
”Da, crește ratingul d-lui Gherman și v-am spus că...” 

 

D-na Popa Mihaela: 
”Deci....mai aveți ceva de adăugat?” 
 
D-nul Bădin Ion: 
”L-aș ruga pe d-nul primar, pentru că s-ar putea ca mâine d-nul Gherman să 

posteze că de ce s-au dau 185 mii lei amendă că s-au găsit produse expirate, și e de vină 
primarul, să mănânce copiii și noi produse expirate. Să ne spună d-nul primar pentru că precis 
au început să apară pe rețelele de socializare legat de pietonală, văd pe mulți care zic că vine  
1 Martie și nu mișcă nimeni. Să ne spună când se vor relua lucrările și cam care este perioada 
de dare în folosință a pietonalei?” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Să știți că și eu citesc cu multă atenție ce se scrie. Faptul că nu mă vedeți că 

jignesc pe cineva, nici un consilier nu cred că poate să spună că am scris despre el ceva, o fac 
din bun simț pentru toți cei care au fost votați de către cetățeni. Niciodată nu o să scriu   
indiferent că zice nu știu care consilier minciuni în spațiul public și miștocăreala asta tipic pe 
care o crede că prinde la public, eu nu o s-o fac. Vă respect prea mult și dvs. sunteți cei care 
ați fost votați de oameni exact cum am fost votat și eu. Nu duc discuțiile din derizoriu nici 
măcar pe Facebook, chiar dacă e spațiu public. Avem bani pentru pietonală, d-nul consilier 
Giurgiu, evident că ați votat acest buget și nu se poate să nu avem.” 

 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Dvs. faceți mișto în ședințele de consiliu, nu trebuie pe Facebook. Și a doua 

întrebare de unde mă citiți, că m-ați blocat anul trecut, acu 2 ani, d-le primar.” 
 
D-na Popa Mihaela: 
”D-nul Giurgiu, vorbește d-nul primar.” 
 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Mulțumesc d-na președinte. Nu trebuie să se îngrijoreze nimeni că nu sunt bani 

de pietonală și banii de amenzi nu merg la pietonală. Aveți dreptate și cu aruncatul țigărilor pe 
jos. Vă putem pune la dispoziție dacă doriți, chiar la următoarea ședință o să cer o analiză a 
amenzilor pentru așa ceva din partea poliției locale, să vedeți câte amenzi s-au dat pentru acte 
de acest gen și să nu uitați dacă în Deva o amendă este de 200 lei pentru aruncarea unei 
hârtii sau a unui chiștoc pe jos, la noi e de 600 lei, de aici și nemulțumirea multora. Dar nu 
putem să avem o țară ca și afară dacă nu ne dăm cu toții interesul și nu respectăm legea. Știu, 
probabil că o să zică că atacăm comercianții acuma, nu? Că am dat amenzi pentru produse 
expirate, dar în sală sunt și comercianți de la care eu cumpăr și mă uit la d-na consilier 
Nicoleta de la care nu am luat niciodată un produs expirat de la domnia sa, nici de la d-nul 
Scurtu nu am luat niciodată un produs expirat. În condițiile acestea eu cred că este corect ca 
toată lumea să fie tratată la fel. Este o competiție între comercianți și atâta timp cât se respectă 
legea nu sunt probleme. 

În legătură cu lucrarea de la pietonală ați și văzut de altfel că de ceva vreme 
acolo unde se poate interveni s-au și apucat de lucru pe platoul Casei de Cultură. Cu ceilalți 
de la cealaltă societate care lucrează pe acordul cadru, am discutat și în luna Martie se reiau 
lucrările, ei sunt dați în șomaj tehnic. Se încep lucrările astfel încât să încercăm să finalizăm 
până de Paști, termenul este așa cum am mai spus, iulie 2019, dar evident o presiune pozitivă 
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pe constructori care să facă treaba mai repede nu strică niciodată. Încercăm cât de repede. 
Mulțumesc!” 

 
D-nul Avarvarei Dumitru – delegat sătesc Boș: 
”O singură problemă aș vrea să aduc la cunoștință. La solicitarea cetățenilor, 

autobuzul care circulă la 17:30, cei de la Hunedoara – Zlaști – Boș, capăt de linie la stână, să 
fie prelungit până la Groș. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Mai avem o problemă. La cursa de seara, din analiza, că ați auzit aici discuțiile 

în Consiliul Local cu management și cu profitabilitate. Nu o să mai mergem seara la ultima 
cursă cu doi oameni până la Groș.” 

 
D-nul Avarvarei Dumitru – delegat sătesc Boș: 
”La ora 23:30. Acolo dacă a fost un călător în autobuz și s-a dat jos la stână sau 

la Boș, la bufet, a întors acolo microbuzul. Nu a mai mers mai departe.” 
 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Nu vom mai merge cu un călător până acolo că deja consumul este mare și o să 

discutăm, da?” 
 
D-nul Avarvarei Dumitru – delegat sătesc Boș: 
”Dacă este nevoie domnule Primar, fac un tabel cu cetățenii care mi-au solicitat 

ca autobuzul de la 17:30 să fie prelungit până la Groș. Fac un tabel și vi-l aduc la cunoștință.” 
 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Da. Este bine.” 
 
D-na președinte – Popa Mihaela: 
”Mulțumim. Reprezentantul de la Hășdat, vă rog.” 
 
D-nul Mladen Cristel – delegat sătesc Hășdat: 
”Mulțumesc doamna președinte. Domnule Primar, doamnelor și domnilor 

consilieri. Începem un an nou, dar eu o să vin cu niște probleme mult mai vechi. În primul rând, 
firma care a fost angajată de Primărie pentru decolmatarea șanțului de la Cămin și Școală, nu 
și-a terminat lucrarea și pentru această motivare, se face igrasie la pereții de la Cămin și de la 
Școală. De asemenea în colțul Școlii, este un podeț care sub el sunt montate trei, tubulaturi 
prin care curge apa și aluviunile ce vin din amonte. Propun să fie scoasă această tubulatură 
pentru că face o îndiguire a scurgerilor. O altă problemă este trotuarul de pe lângă gardul 
fostei ferme de la Hășdat, care are o lungime de aproximativ 80 m, nu a fost curățat de noul 
proprietar care este acolo și eu practic nu pot să dat de el și nici nu știu cine este. O altă 
problemă, ar veni, să zicem, montarea unei stații, cursa care este locală 4, oprește în dreptul la 
Kaufland și propun să se mute dincolo pentru că atunci călătorii care coboară din autobuz, din 
microbuz, calcă pe zona verde.  

Asta este o problemă și încă una este, montarea la trecerile pietonale din dreptul 
școlii, pentru că am mai propus asta și dumneavoastră mi-ați spus că ați vorbit cu cei de la 
Poliția Locală ca să monteze o trecere de pietoni la Școală. Eu cred că este încă urgentă, 
pentru că dimineața între ora 07:00 – 07:30 și la amiază între 12:00 – 12:30, este circulație. 
Adică circulație pentru intrarea și terminarea orelor copiilor de la școală. De asemenea, tot 
acolo în dreptul școlii oprește și microbuzul Hunedoara – Călan pentru coborârea pietonilor.  

Asta ar fi problema și ca să scoatem un pic din igrasia asta de la căminul cultural 
și de la școală, că prea multe se fac reparații și nu se menține, mai ales la școală că s-a făcut 
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reparații interioare, pereții au început să cadă pe dinafară și eu propun ca să meargă cineva la 
fața locului și să estimeze pagubele care s-au făcut în această toamnă, în această iarnă la 
acest cămin care pur și simplu, mie îmi e rușine să mă uit la el pentru că este chiar în mijlocul 
satului Hășdat.” 

 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”La școală sau la cămin?” 
 
D-nul Mladen Cristel – delegat sătesc Hășdat: 
”Și la Școală au început să cadă pereții și la cămin. Din cauza igrasiei. Îmi este 

teamă pentru că geamurile de la cămin sunt sparte iar toți copii după ora 16:00, 17:00, până la 
ora 22.00, încă m-am luat și eu de ei, dar degeaba, sar geamurile în cămin și ce se întâmplă 
acolo este un secret. Nu știu ce se întâmplă, așa că aș dori ca cineva să, nu să meargă seara, 
să vedem ce vor face. Mulțumesc și vă doresc în continuare, pentru că este an de început, 
tuturor consilierilor ca să aveți o colaborare mai strânsă.” 

 

D-na președinte – Popa Mihaela: 
”Mulțumim frumos. Domnule Tălăban, poftiți.” 
 
D-nul Tălăban: 
”Am trei probleme de spus. Domnișoară președinte, domnișoară vicepreședinte, 

domnule primar și domnilor consilieri. Cetățenii care locuiesc în Micro 3, 4 și 6 și cetățenii care 
locuiesc acolo, doresc un lucru și solicită o trecere de pietoni de pe Bulevardul Dacia, dintre 
Profi și semaforul Mihai Viteazu, pentru a ajunge la autobuz, la Dunărea și la sfânta Biserică, 
să fie la fel ca la semaforul de la Avram Iancu, hotel și Avram Iancu.” 

 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Mai clar. La Dacia, unde la Dacia?” 
 
D-nul Tălăban: 
”La Dacia, de la Profi la Mihai Viteazu, la semafor. Să fie o trecere pietonală 

pentru că se poate face, că toți trec, cum vin de la Dunărea, nu merg la Profi, trec direct și se 
dau amenzi, care sunt bătrâni, care nu mai ocolesc. Dacă s-ar putea face lucrul acesta, ar fi un 
lucru extraordinar de bine pentru hunedoreni. Acum este o problemă la care am rămas 
surprins. La ultima ședință de Consiliu, când domnul consilier Ardelean, a cerut ca toate 
ședințele să fie date pe online. Adică, orice ședință să o vadă toată lumea și toată țara. Am 
rămas surprins și m-am bucurat. Când erau înscriși la cuvânt cetățenii, dânsul cu consilierii lui, 
s-au ridicat și au părăsit sala, fără rușine. Noi hunedorenii nu avem nevoie de acești consilieri. 
Am primit mesaje din oraș, din țară și din străinătate.” 

 
D-na președinte – Popa Mihaela: 
”Domnule Tălăban, la subiect vă rog.” 
 
D-nul Tălăban: 
”Îmi este rușine să fac așa ceva pentru Hunedoara. Să își dea demisia dacă nu 

poate să stea la ședința de Consiliu. În primul rând, de știu, știe să ia banii la sfârșit de lună.” 
 
D-na președinte – Popa Mihaela: 
”Domnule Tălăban, am hotărât că nu stăm să auzim injurii și acuze. De aceea 

ne-am ridicat și am plecat și o vom face de fiecare dată. În momentul în care suntem atacați.” 
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D-nul Tălăban: 
”Am spus adevărul. Am spus și astăzi să știe toată lumea ce se întâmplă în 

ședințe, că dânșii s-au ridicat în picioare și au plecat. Unul dintre care, domnișoara președinte 
a Consiliului, care conduceți acum, ați fost una care ați plecat cu dânșii și ați ieșit și afară din 
sală fără să nu ne băgați pe noi în seamă. Dumneavoastră luați niște bani din banii mei. Banii 
cetățenilor Hunedoara. Nu se pat să dispăreți din sală până nu se termină ședința. Să vă fie 
rușine și vă spun direct așa. Nu-i frumos lucrul acela să se întâmple. A treia problemă. V-am 
spus să nu mă opriți. Dacă sunteți vinovată și normal că mă opriți să nu vorbesc. Pe timpul 
primarului Arion, spunea că dacă nu se face un teren de sport la Școala nr.8, se va face pe 
Căprioarei, între blocul K5, V4, X1, A11. Nu s-a făcut nimic. Acum eu spun un lucru, medaliile 
care le-a spus domnul Scurtu, să-i spun lui domnul Scurtu dacă nu știe, pentru că directorul de 
la Școala nr.7 este și director la Școala nr.8. Medaliile sunt mai multe la Școala 8, decât la 
Școala 7. ” 

 
D-na președinte – Popa Mihaela: 
”Concret domnule Tălăban. Ce propuneți?” 
 
D-nul Tălăban: 
”Iar proiectul care dânsul, am stat aici o jumătate de oră să spună, trebuia ca să 

meargă legal, pe căi legale.” 
 
D-na președinte – Popa Mihaela: 
”Am înțeles asta, a înțeles și domnul Scurtu. Am depășit subiectul, domnule 

Tălăban. Altceva.” 
 
D-nul Tălăban: 
”Doresc, nu știu cine a spus că nu-i de acord ca la Școala nr. 8 să facă un teren 

de sport, pentru că noi când eram tineri, toate terenurile de sport din Municipiul Hunedoara, de 
la școli, erau pline. Acum dorim și noi un teren de sport, chiar cineva de aici din sală, că îmi 
pare rău, nu dau nume, a spus că Școala nr.8 dispare. Dispare Școala nr.8? Dar terenul va 
rămâne pentru Municipiul Hunedoara.” 

 
 
 
 D-na Popa Mihaela: 
  ”Mulțumesc. Declar ședința închisă.” 
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